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ZAPISNIK  
SA 33. RADNE SJEDNICE SKUPŠTINE KANTONA SARAJEVO  

ODRŽANE 24.02.,04.03., 11.03. i 17.03.2014. GODINE 
 
Sjedinici su prisustvovali poslanici/zastupnici: 
 
SOCIJALDEMOKRATSKA PARTIJA BIH 
1.Brigić Ivan 
2.Srna- Bajramović Segmedina 
3.Crnogorac Branislav 
4.Fazlija Nedžad 
5.Efendić Faruk 
6.Papo Edina 
7.Malić Mirjana 
 
STRANKA DEMOKRATSKE AKCIJE BIH 
1.Ademović Kemal 
2.Alić Haris 
3.Čomor Eldar 
4.Konaković Elmedin 
5.Zukić Amir 
6. Hodžić Dževad 
7.Mašović Amor 
 
SAVEZ ZA BOLJU BUDUĆNOST 

 
       1.Rađo Dževad 

2.Ademović Kenan 
3.Solaković Adnan 
4.Talović Munir 
  
BOSANSKOHERCEGOVAČKA PATRIOTSKA STRANKA - Sefer Halilović 
1.Backović Zaim 
 
NAŠA STRANKA- NOVA SOCIJALISTIČKA PARTIJA- Zdravko Krsmanović 
1.Kojović Predrag 
2.Haverić Tarik  
 
NARODNA STRANKA RADOM ZA BOLJITAK 
1.Čardžić Damir 
 
BOSS- Mirnes Ajanović 
1.Radeljaš Esed 
 
 
SAMOSTALNI POSLANICI/CE 
1.Zeković Enes 
2.Jurić Mira 
3.Hodžić Sabahudin  
3.Mehmedić Besim 
5.Mulaosmanović Fikreta 
6.Pindžo Mirsad 
7.Vajzović Hanka 
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Otvarajući rad na 33.Radnoj sjednici Predsjedavajuća gđa Mirjana Malić  je pozdravila  
uvažene kolege i kolegice poslanike, predstavnike Vlade i sve uvažene goste, od 
predstavnika opština, javnih ustanova, nevladinih organizacija, udruženja Sindikata, 
predstavnike Međunarodne zajednice, kao i medije. Prema elektronskoj evidenciji, sjednici je  
prisustvovalo  29 poslanika/zastupnika, što je dovoljan broj za punovažan rad i odlučivanje.  
 
Izostanak sa ove sjednice opravdali su: gdin Amor Mašović, gdin Hadžem Hajdarević, i gdin 
Naser Nabil. 
 
Prijedlog dnevnog reda 33. Radne sjednice Skupštine Kantona Sarajevo utvrdio je Kolegij  
na sjednici održanoj dana 03.02.2014.godine. 
 
Zbog novonastale situacije Kolegij je na sjednici održanoj dana 10.02.2014.godine donio 
Zaključak da se termin održavanja 33. Radne sjednice koja je bila zakazana za 17.02.2014. 
pomjeri za dan 24.02.2014.godine. 
 
Na osnovu člana 73. Poslovnika Skupštine Kantona Sarajevo Kolegij Skupštine Kantona 
Sarajevo, dana 20.02.2014.godine, prihvatio je zahtjev Vlade Kantona Sarajevo za dopunu 
dnevnog reda 33. Radne sjednice sa sljedećim tačkama: 
 

1. Razmatranje Prijedloga zaključka Kolegija Skupština Kantona Sarajevo po Zahtjevu 
Plenuma građana i građanki Kantona Sarajevo; (Razmatraće se kao tačka 1.) 

2. Prijedlog odluke o davanju saglasnosti na Program rada JU „Služba za zapošljavanje  
Kantona Sarajevo“ - Sarajevo za 2014. godinu; (Razmatraće se kao tačka 8.) 

3. Prijedlog odluke o davanju saglasnosti na Finansijski plan prihoda i  izdataka JU 
„Služba za zapošljavanje Kantona Sarajevo“ - Sarajevo za 2014. godinu; 
(Razmatraće se kao tačka 9.) 

4. Izvještaj o stanju u oblasti socijalne zaštite, zaštite civilnih žrtava rata i zaštite 
porodice sa djecom u 2013. godini; (Razmatraće se kao tačka 16.) 

5. Prijedlog odluke o davanju saglasnosti na zasnivanje založnog prava na pokretnim 
stvarima, po zaključenom sporazumu između KJKP ”Gras” d.o.o. Sarajevo i Uprave 
za indirektno oporezivanje BiH. ; (Razmatraće se kao tačka 10.) 

6. Izvještaj o realizaciji Ugovora za rekonstrukciju postrojenja za prečišćavanje otpadnih 
voda na Butilama u Sarajevu i način realizacije kreditnih sredstava Svjetske banke. ; 
(Razmatraće se kao tačka 17.) 

 
 
Prije pristupanja utvrđivanju dnevnog reda za riječ se javio poslanik/zastupnik Damir Čardžić, 
koji je upoznao prisutne da je kao zastupnik u Skupština Kantona Sarajevo u skladu sa 
članom 72. Poslovnika Skupština Kantona Sarajevo podnio zahtjev da se dostavljena 
Deklaracija stavi na dnevni red prve radne sjednice Skupština Kantona Sarajevo a 
deklaracija je o izmjeni Ustava FBIH.  
 
Predsjedavajuća: Malić je obavijestila prisutne da je na  Kolegiju iako ova Deklaracija  
razmatrana i s obzirom da se radi o ustavnoj nadležnosti koja zadire u ustave iznad nivoa 
vlasti Kantona ista prosljeđena komisiji za Ustavna pitanja Kantona Sarajevo i po njenom 
očitovanju ista  će doći odmah na dnevni red Skupštine..  
 
Poslanik / zastupnik Predrag Kojović je postavio pitanje zašto se nije nastavila sa radom 
32.Radna sjednica jer je ostala tačka dnevnog reda koja se zvala Revizorski izvještaj Vlade 
Kantona Sarajevo.  
 
Odgovarajući na postavljeno pitanje predsjedavajuća Malić je obavjestila prisutne da je na 
Kolegiju dogovorenoi i jednoglasno odlučeno da ne zanemarujući neophodne tačke dnevnog 
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reda koje nisu završene, a zbog novonastale situacije i na zahtjev Plenuma građana i 
građanki odlučenoda se ova 33. Radna sjednica počne bez tog nastavka .Poštujući Plenum 
građana i građanki Kolegij je jednoglasno zaključio da ova sjednica počne odmah .  
 
Pristupilo se izjašnjavanju o Dnevnom redu 33.Radne sjednice koji glasi: 
 

1. Razmatranje Prijedloga zaključaka Kolegija Skupština Kantona Sarajevo po zahtjevu 
Plenuma građana i građanki Kantona Sarajevo; 

2. Nacrt budžeta Kantona Sarajevo za 2014. godinu; 
3. Nacrt zakona o izvršavanju Budžeta Kantona Sarajevo za 2014. godinu; 
4. Informacija o stepenu realizacije skupštinskih zaključaka za čiju je realizaciju 

zadužena Vlada Kantona Sarajevo;  
5. Prijedlog zakona o izmjeni i dopuni Zakona o Vladi Kantona Sarajevo (skraćeni 

postupak); 
6. Prijedlog zakona o taksi prijevozu u Kantonu Sarajevo; 
7. Nacrt zakona o izmjenama i dopunama Zakona o sudskim taksama; 
8. Prijedlog odluke o davanju saglasnosti na Program rada JU „Služba za zapošljavanje  

Kantona Sarajevo“ - Sarajevo za 2014. godinu;  
9. Prijedlog odluke o davanju saglasnosti na Finansijski plan prihoda i  izdataka JU 

„Služba za zapošljavanje Kantona Sarajevo“ - Sarajevo za 2014. godinu; 
10. Prijedlog odluke o davanju saglasnosti na zasnivanje založnog prava na pokretnim 

stvarima, po zaključenom sporazumu između KJKP ”Gras” d.o.o. Sarajevo i Uprave za 
indirektno oporezivanje BiH. ; 

11. Prijedlog odluke o uslovima i načinu rješavanja stambenog pitanja mladih putem 
zakupa uz obavezu kupoprodaje stana; 

12. Prijedlog odluke kojom se vrši promjena osnivača i usklađivanje djelatnosti sa 
Klasifikacijom djelatnosti Bosne i Hercegovine u privrednom društvu Hotel "Maršal" 
Bjelašnica d.o.o. Sarajevo 

13. Prijedlog odluke o izmjenama i dopunama Odluke o usklađivanju statusa Javnog 
preduzeća “Kantonalna veterinarska stanica Sarajevo” sa Zakonom o javnim 
preduzećima u Federaciji Bosne i Hercegovine; 

14. Prijedlog odluke o davanju saglasnosti Fondu "IKRE" na Pravilnik o kriterijima za 
dodjelu sredstava za školovanje djece boraca i djece poginulih boraca; 

15. Prijedlog odluke o davanju saglasnosti na srednjoročni Plan i program održavanja 
zaštite, rekonstrukcije i izgradnje javnih puteva na području Kantona Sarajevo za 
period od 4 (četiri) godine 

16.  Izvještaj o stanju u oblasti socijalne zaštite, zaštite civilnih žrtava rata i zaštite 
porodice sa djecom u 2013. godini; 

17. Izvještaj o realizaciji Ugovora za rekonstrukciju postrojenja za prečišćavanje otpadnih 
voda na Butilama u Sarajevu i način realizacije kreditnih sredstava Svjetske banke. 

18. Poslanička pitanja, inicijative i odgovori. 
 

Poslanici/zastupnici su većinom glasova (24 ZA) usvojili Dnevni red kako je predložen. 
 
 
 
Uz današnji materijal dostavljeno  je i Informacija o monitoringu i evaluaciji Programa 
sufinansiranja zapošljavanja pripravnika VSS, VŠS, SSS i KV stručne spreme – 2012, a u 
prilog dopunskog materijala dostavljeni su  i Zaključci Kolegija, Amandmani na Zakon o taksi 
prevozu, dio izvještaja radnih tijela Skupštine i dio odgovora na poslačnika / zastupnička 
pitanja. 
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AD – 1. 
 
RAZMATRANJE PRIJEDLOGA ZAKLJUČAKA KOLEGIJA SKUPŠTINE KANTONA 
SARAJEVO PO ZAHTJEVU PLENUMA GRAĐANA I GRAĐANKI KANTONA SARAJEVO 
 
Dana 18. Februara Plenum građana i građanki Kantona Sarajevo dostavio je zahtjeve 
Skupštini Kantona Sarajevo. A s obzirom da je Skupština svojim zaključkom ovlastila Kolegij 
da ostvari socijalni dijalog sa Plenumom građana i građanki, Kolegij je održao sjednicu 20 i 
21. 02.2014. godine, razmatrao zahtjeve Plenuma i donio Zaključke koje predlaže Skupštini 
da se usvoje.  
 
Zahtjev glasi: 

Poštovani, 

Odlukom 14.02. 2014.godine koja je izglasana na drugoj sjednici Plenuma građana i 
građanki a potvrđena na 3. Sjednici Plenuma, 15.02. građani i građanke Kantona Sarajevo 
dostavljaju svoja četiri zahtjeva Skupštini Kantona Sarajevo čije odgovore traže odmah, a 
najkasnije u roku od 72 sata. Zahtjevi Plenuma sastoje se od: 

1. Uspostavljanje ekspertske Vlade; zahtijevamo od Skupština Kantona Sarajevo da 
hitno Vladu povjeri eminentnim osobama, ekspertima iz oblasti u kojima su se u svom 
dosadašnjem radu pokazali uspješnim u ostvarivanju rezultata. Plenum insistira da 
sastav Vlade ne bude prioritetno stranački određen. 

2. Revizija plata i benificija nosioca javnih funkcija u Kantona Sarajevo i njihovo 
usklađivanje sa trenutnom ekonomskom situacijom. U to pod dva idemo po tezama: 

- Trenutno ukidanje bijelog hljeba odnosno isplata plata i prinadležnosti premiejru i 
ministrima nakon prestanka vršenja dužnosti 

- Ukidanje dodatnih beneficija zastupnicima u Kantona Sarajevo po osnovu učešća 
u komisijama, odborima i drugim tijelima koji su sastavni dio Skupština Kantona 
Sarajevo  

- Uvođenje zabrane svim zastupnicima i nosiocima javnih funkcija u Kantona 
Sarajevo za učešće u upravnim i nadzornim odborima javnih preduzeća i 
institucija od javnog značaja u Kantona Sarajevo, 

- Svođenje najviše plate obnašatelja javnih funkcija na nivo dvije prosjećne plate u 
Kantona Sarajevo  

- Reduciranje voznog parka javnih institucija Kantona Sarajevo za 50% i svih 
troškova vezano za korištenje službenih vozila i službenih putovanja. 

3. Revizija privatizacije, naložiti KAP da hitno izvrši reviziju procesa privatizacije u 
javnim preduzećima Kantona Sarajevo u kojima prioritet imaju Feroelektro, Holidaj 
inn, Sarabon Zora, Ključ, te u svim drugim preduzećima u kojima je izvšena sumnjiva 
privatizacija uključujući preduzeća od federalnog značaja, Vranica, Hidrogradnja, GP 
put, UNIS, PRETIS i druga.  
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4. Uspostavljanje nezavisne komisije za utvrđivanje činjenica o dešavanjima 07.02. čiji 
će sastav uključivati i delegirane članice i članove Plenuma građana i građanki 
Sarajeva sa pravom popisa i procjene štete, kao i utvrđivanje odgovornosti policijskih 
službenika za prekomjernu upotrebu sile i zlostavljanje privedenih. Plenum smatra da 
samo učešće u demonstracijama ne smije predstavljati krivično djelo i da vođenje 
ovakve istrage predstavlja pritisak na javnost i zloupotrebu ovlasti. Plenum građana i 
građanki zahtijeve u originalnoj formi također dostavlja u prilogu dana 18.02. a 
zahtjeve će vam uručiti izabrani delegati Plenuma građana i građanki. I potpisano je 
desetak predstavnika. 

Kolegij Skupštine Kantona Sarajevo na  sjednici održanoj 21.02.2014. godine, 
razmatrajući zahtjeve Plenuma građana i građanki Kantona Sarajevo  donio je  

Z A K LJ U Č K E 

1. Skupština Kantona Sarajevo prihvata zahtjev za formiranje ekspertske Vlade u skladu 
sa Ustavom, zakonom, pozitivnim zakonskim propisima i podzakonskim aktima. 
S tim u vezi Skupština poziva Klubove zastupnika u SKS da predsjedavajućoj 
Skupštine u roku od 7 (sedam) dana dostave svoje prijedloge kandidata za premijera. 

2. Konstatujemo da u Kantonu Sarajevo trenutno jedan imenovani zvaničnik koristi 
pravo na naknadu plaće nakon prestanka javne funkcije tzv. „bijeli hljeb“. 

Pozivamo sve ministre i zastupnike u Kantonu Sarajevo da se odreknu korištenja ove 
beneficije. 

Nalaže se Komisiji za izbor i imenovanja i administrativna pitanja da obustavi 
donošenje Rješenja o naknadi plaće nakon prestanka javne funkcije. 

- Konstatujemo da zastupnici u SKS po osnovu učešća u komisijama, odborima i drugim 
tijelima, koja su sastavni dio Skupštine Kantona Sarajevo ne primaju nikakvu naknadu, 
niti imaju dodatne beneficije. 

- U skladu sa Zakonom o sukobu interesa u upravljačkim strukturama JKP nema 
izabranih zvaničnika. Po navedenom zakonu moguće je imenovanje izabranih zvaničnika 
u upravljačke strukture Javnih ustanova. 

Skupština Kantona Sarajevo poziva sve zastupnike i izabrane zvaničnike  koji se   nalaze 
u upravljačkim strukturama JU, da odmah podnesu ostavke. 

Obavezuje se Vlada Kantona Sarajevo da na prvoj narednoj sjednici razrješi sve 
izabrane zvaničnike imenovane u upravljačkim strukturama JU, te ne vrši dalja 
imenovanja po ovom zakonu. 

- Nalaže se Vladi KS odnosno Ministarstvu finansija KS da u roku 10 dana izvrši analizu 
primjene ovog zaključka u smislu da plaće vršioca javnih funkcija svedu na nivo dvije 
prosjećne plate u KS. Nakon toga će se SKS na prvoj narednoj sjednici izjasniti o 
modalitetu primjene ovog zaključka. 
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- Nalaže se Vladi KS i upravljačkim strukturama svih javnih institucija da u roku od 10 
dana dostave prijedlog racionalizacije korištenja motornih vozila i službenih putovanja za 
2014. godinu. 

 

3. Skupština Kantona Sarajevo na Hitnoj sjednici održanoj dana 12.02.2014. godine, 
donijela je zaključak kojim se nalaže  Agenciji za privatizaciju Kantona   Sarajevo da 
u roku od 7 (sedam) dana dostavi Skupštini sve  ugovore o privatizaciji.  

 
Agencija za privatizaciju je dana 18.02.2014. godine dostavila ugovore po zaključku 
Skupštine i Skupština će ih proslijediti na dalje postupanje. 
 
Dostavljeni spisak će se proslijediti Kantonalnom tužilaštvu i MUP-u KS od kojih će se 
tražiti da nam dostave spisak firmi protiv kojih se vodi postupak. 
 
Javno pozivamo sve građane da MUP-u, Kantonalnom tužilaštvu ili Kolegiju dostave sve 
informacije ili dokumentaciju koja ukazuje na inkriminaciju u procesu privatizacije u 
preduzećima sa liste. 
 
4. S obzirom da već postoje nadležne institucije kao što je Ured za pritužbe građana, 

čije članove je izabrala Komisija za izbor i imenovanja i administrativna pitanja 
Skupštine KS iz reda građana i policije, pozivamo predstavnike Plenuma i druge 
građane koji se smatraju oštećenim da se obrate ovom Uredu. 

 
Skupština KS će po dobijanju analize o dešavanjima od 07.02.2014. godine istu 
razmatrati na prvoj narednoj sjednici, kao i informaciju Nezavisnog odbora za izbor i 
reviziju policijskog komesara i stim u vezi donijeti određene zaključke, preporuke i mjere 
ukoliko budu utvrđena kršenja ljudskih prava itd. 
Kolegij izražava spremnost da sve informacije koje ima na raspolaganju kroz institucije za 
koje su nadležni, stavi na uvid predstavnicima Plenuma. 

 

Po ovim zaključcima su učestvovali u raspravi:Esed Radeljaš, Mirjana Malić,Kenan 
Ademović, Elmedin Konaković ,Damir Čardžić ,Zaim Backović, Segmedina Srna, Adnan 
Solaković, Mujo Hošić. 
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AD – 2. 
 
NACRT BUDŽETA KANTONA SARAJEVO ZA 2014.GODINU 
 
Materijal  za ovu tačku poslanici/zastupnici su dobili uz poziv za sjednicu.  
Uvodna izlaganja prisutnim je podnio ministar Muhamed Kozadra. 
U raspravi koja je usljijedila su učestvovali:Nedžad Fazlija, ministar Muhamed Kozadra, 
Branislav Crnogorac, Mujo Hošić, Tarik Haverić, Elmedin Konaković, Besim Mehmedić,  
Esed Radeljaš, Zaim Backović,  Enes Zeković, Eldar Čomor,  Predrag Kojović, Hanka 
Vajzović, Mira Jurić i Mirsad Pindžo. 
 
Na kraju rasprave doneseni su sljedeći: 

Z A K LJ U Č C I 
1. Utvrđuje se Nacrt budžeta Kantona Sarajevo za 2014. godinu;  
2. Javna rasprava održaće se u kantonalnim organima, jedinicama lokalne samouprave, 

naučnim i stručnim ustanova i trajaće 15  dana. 
3. Primjedbe, prijedlozi, sugestije zastupnika i mišljenja radnih tijela Skupštine 

dostavljaju se Vladi Kantona Sarajevo koja organizuje i provodi javnu raspravu. 
4. Vlada Kantona Sarajevo dužna je da nakon provedene javne rasprave podnese 

Skupštini Izvještaj o rezultatima javne rasprave koji sadrži primjedbe, prijedloge i 
mišljenja, kao i da da obrazloženje razloga zbog kojih pojedine primjedbe, prijedlozi i 
mišljenja nisu prihvaćni u pripremi Prijedloga budžeta Kantona Sarajevo za 2014. 
godinu. 

 
ZA je glasalo 25 3 su bila PROTIV i niko suzdržan 
 

Dopredsjedavajući Kemal Ademović je tražio da se prisutni poslanici/zastupnici 
izjasne o prijedlogu za smanjenje 20% plaće odnosno 30% oni koji su u Domu naroda . 
 
Uslijedila je rasprava u kojoj su učestvovali: Besim Mehmedić,  Mujo Hošić, Esed Radeljaš, 
Mirsad Pindžo,  Kemal Ademović,  Zaim Backović, Elmedin Konaković,  Nedžad Fazlija, 
Hanka Vajzović. 
 
Objašnjavajući proceduru realizacije predloženog zaključka sekretar Kolašinac je istakao da 
nije potreban nikakav zaključak kada je u pitanju paušal za profesionalne zastupnike dakle 
koji su u radnom odnosu. Član 8 Zakona o plaćama kaže u tačci tri: Komisija može utvrditi 
niži iznos paušala za zastupnike koji ostvaruju palću na osnovu zastupničke dužnosti.  
 
U nasrtavku rasprave učestvovali su : Enes Zeković i Eldar Čomor. 
Predsjedavajuća je upozorila prisutne da da ništa od ovoga ne može biti operativno i krenuti 
u procedure rasprave dok se ne usvoji i Nacrt zakona o izvršenju budžeta.  
 
Poslanik / zastupnik Elmedin Konaković je predložio da Komisija za izbor i imenovanja 
reguliše način smanjenja plaće i paušala za 20%, što su ostali poslanici i prihvatili. 
 
 
 
 
AD – 3. 
NACRT ZAKONA O IZVRŠAVANJU BUDŽETA KANTONA SARAJEVO ZA 2014.GODINU 
 
 
Kako nije bilo rasprave o ovoj tačci dnevnog reda pristupilo se izjašnjavanju o sljedećim: 
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Z A K LJ U Č C I M A 
 

1. Utvrđuje se Nacrt zakona o izvršavanju Budžeta Kantona Sarajevo za 2014. godinu;  
2. Javna rasprava održaće se u kantonalnim organima, jedinicama lokalne samouprave, 

naučnim i stručnim ustanova i trajaće 15  dana. 
3. Primjedbe, prijedlozi, sugestije zastupnika i mišljenja radnih tijela Skupštine 

dostavljaju se Vladi Kantona Sarajevo koja organizuje i provodi javnu raspravu. 
4. Vlada Kantona Sarajevo dužna je da nakon provedene javne rasprave podnese 

Skupštini Izvještaj o rezultatima javne rasprave koji sadrži primjedbe, prijedloge i 
mišljenja, kao i da da obrazloženje razloga zbog kojih pojedine primjedbe, prijedlozi i 
mišljenja nisu prihvaćni u pripremi Prijedloga zakona o izvršavanju Budžeta Kantona 
Sarajevo za 2014. godinu. 
 

ZA je glasalo 22 poslanika/zastupnika, 4 su bila SUZDRŽANA. 
 
 
Sjednica je prekinuta u   sati. 
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 I NASTAVAK 
33. RADNE SJEDNICE SKUPŠTINE KANTONA SARAJEVO 

ODRŽAN 04.03.2014.GODINE U GRADSKOM VIJEĆU U 10.00 SATI 
 
Sjedinici su prisustvovali poslanici/zastupnici: 
 
SOCIJALDEMOKRATSKA PARTIJA BIH 
1.Srna- Bajramović Segmedina 
2.Crnogorac Branislav 
3.Fazlija Nedžad 
4.Efendić Faruk 
5.Papo Edina 
6.Malić Mirjana 
 
STRANKA DEMOKRATSKE AKCIJE BIH 
1.Ademović Kemal 
2.Alić Haris 
3.Čomor Eldar 
4.Konaković Elmedin 
5.Zukić Amir 
6. Hodžić Dževad 
7.Mašović Amor 
 
SAVEZ ZA BOLJU BUDUĆNOST 

 
       1.Rađo Dževad 

2.Ademović Kenan 
3.Solaković Adnan 
4.Talović Munir 
5.Filipović Selma 
  
BOSANSKOHERCEGOVAČKA PATRIOTSKA STRANKA - Sefer Halilović 
1.Backović Zaim 
 
NAŠA STRANKA- NOVA SOCIJALISTIČKA PARTIJA- Zdravko Krsmanović 
1.Kojović Predrag 
2.Haverić Tarik  
 
NARODNA STRANKA RADOM ZA BOLJITAK 
1.Čardžić Damir 
 
BOSS- Mirnes Ajanović 
1.Radeljaš Esed 
 
 
SAMOSTALNI POSLANICI/CE 
1.Zeković Enes 
2.Jurić Mira 
3.Hodžić Sabahudin  
3.Mehmedić Besim 
5.Mulaosmanović Fikreta 
6.Pindžo Mirsad 
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Otvarajući nastavak rada na 33.Radnoj sjednici Predsjedavajuća gđa Mirjana Malić  je 
pozdravila  uvažene kolege i kolegice poslanike, predstavnike Vlade i sve uvažene 
goste, od predstavnika opština, javnih ustanova, nevladinih organizacija, udruženja 
Sindikata, predstavnike Međunarodne zajednice, kao i medije. Prema elektronskoj 
evidenciji, sjednici je  prisustvovalo  23 poslanika/zastupnika, što je dovoljan broj za 
punovažan rad i odlučivanje.  

 
Izostanak sa ove sjednice opravdali su poslanici / zastupnici: gdin Izudin Bajrović, Ivan 
Brigić, gđa Hanka Vajzović i Selma Filipović i Hadžem Hajdarević. A zastupnik Tarik Haverić 
je najavio kašnjenje. 
 
Preostale tačke dnevnog reda: 
 

4. Informacija o stepenu realizacije skupštinskih zaključaka za čiju je realizaciju 
zadužena Vlada Kantona Sarajevo;  

5. Prijedlog zakona o izmjeni i dopuni Zakona o Vladi Kantona Sarajevo (skraćeni 
postupak); 

6. Prijedlog zakona o taksi prijevozu u Kantonu Sarajevo; 
7. Nacrt zakona o izmjenama i dopunama Zakona o sudskim taksama; 
8. Prijedlog odluke o davanju saglasnosti na Program rada JU „Služba za zapošljavanje  

Kantona Sarajevo“ - Sarajevo za 2014. godinu;  
9. Prijedlog odluke o davanju saglasnosti na Finansijski plan prihoda i  izdataka JU 

„Služba za zapošljavanje Kantona Sarajevo“ - Sarajevo za 2014. godinu; 
10. Prijedlog odluke o davanju saglasnosti na zasnivanje založnog prava na pokretnim 

stvarima, po zaključenom sporazumu između KJKP ”Gras” d.o.o. Sarajevo i Uprave za 
indirektno oporezivanje BiH. ; 

11. Prijedlog odluke o uslovima i načinu rješavanja stambenog pitanja mladih putem 
zakupa uz obavezu kupoprodaje stana; 

12. Prijedlog odluke kojom se vrši promjena osnivača i usklađivanje djelatnosti sa 
Klasifikacijom djelatnosti Bosne i Hercegovine u privrednom društvu Hotel "Maršal" 
Bjelašnica d.o.o. Sarajevo 

13. Prijedlog odluke o izmjenama i dopunama Odluke o usklađivanju statusa Javnog 
preduzeća “Kantonalna veterinarska stanica Sarajevo” sa Zakonom o javnim 
preduzećima u Federaciji Bosne i Hercegovine; 

14. Prijedlog odluke o davanju saglasnosti Fondu "IKRE" na Pravilnik o kriterijima za 
dodjelu sredstava za školovanje djece boraca i djece poginulih boraca; 

15. Prijedlog odluke o davanju saglasnosti na srednjoročni Plan i program održavanja 
zaštite, rekonstrukcije i izgradnje javnih puteva na području Kantona Sarajevo za 
period od 4 (četiri) godine 

16.  Izvještaj o stanju u oblasti socijalne zaštite, zaštite civilnih žrtava rata i zaštite 
porodice sa djecom u 2013. godini; 

17. Izvještaj o realizaciji Ugovora za rekonstrukciju postrojenja za prečišćavanje otpadnih 
voda na Butilama u Sarajevu i način realizacije kreditnih sredstava Svjetske banke. 

18. Poslanička pitanja, inicijative i odgovori. 
 
Prije prelaska na preostale tačke dnevnog reda poslanik / zastupnik Besim Mehmedić 
postavio je pitanje  šta je sa preostalom tačkom 22. Preporuke Ureda za reviziju institucija u 
Federaciji Bosne i Hercegovine date u Konačnom Izvještaju o reviziji finansijskih izvještaja 
Budžeta Kantona Sarajevo za 2012. godinu, sa 32. Radne sjednice koja još nije razmatrana. 
 
U raspravi koja se otvorila po ovom pitanju učestvovali su :predsjedavajuća Mirjana Malić, 
Elmedin Konaković, Nedžad Fazlija, Zaim Backović i Adnan Solaković.  
Dogovoreno je da prvi dan kada bude ova sala na raspolaganju bit će nastavljen rad 32 
Radne sjednice  
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AD – 4. 
 
INFORMACIJA O STEPENU REALIZACIJE SKUPŠTINSKIH ZAKLJUČAKA ZA ČIJU JE 
REALIZACIJU ZADUŽENA VLADA KANTONA SARAJEVO 
 
Za praćenje realizacije navedenih zaključaka i podnošenje izvještaja po istom zadužen je 
Sekretar Skupštine Kantona Sarajevo. 
Sekretar Abid Kolašinac obavjestio je prisutne da su Službi za skupštinske poslove 
dostavljena  dva zaključka odnosno dvije informacije o realizaciji zaključaka kojima je Vlada 
bila obavezna da ih realizuje.  
Prvi zaključak se odnosi na zaduženje Vlade da za prvu narednu sjednicu Skupštine pripremi 
izvještaj o realizaciji ugovora o rekonstrukciji postrojenja za prečiščavanje otpadnih voda na 
Butilima u Sarajevu i način realizacije kreditnih sredstava Svjetske banke. Ovaj zaključak je 
realizovan.  
Druga informacija se odnosi na Agenciju za privatizaciju. 12. 02. 2014.godine, na Hitnoj 
sjednici donešen je  zaključak da se svi ugovori od Agencije dostave Skupštini i da Skupština  
iste proslijedi na daljnje postupanje. 18. 02. Agencija za privatizaciju je dostavila 255 
ugovora. Služba je kopirala te ugovore i na dvije adrese uputila. MUP-u i Tužilaštvu. 
 
U raspravi koja je uslijedila učestvovali su :Elmedin Konaković, Besim Mehmedić, Faruk 
Efendić, Zaim Backović, Damir Čardžić, Faruk Efendić i Mirsad Pindžo. 
  
 
AD – 5. 
 
PRIJEDLOG ZAKONA O IZMJENAMA I DOPUNAMA ZAKONA O VLADI KANTONA 
SARAJEVO (skraćeni postupak) 
 
 
Prije uvodnih izlaganja o ovoj tačci dnevnog reda data je riječ predstavniku Sindikata  
Ibrahim Dedić. 
U raspravi koja je uslijedila nakon diskusije predstavnika sindikata učestvovali su: Zaim 
Backović,  Enes Zeković,  Nedžad Fazlija, Damir Čardžić, Esed Radeljaš,  Ministrica Velida  
Memić i Eldar Čomor . 
U ime kluba  poslanik/zastupnik Besim Mehmedić je zatražio pauzu od 10 minuta.  
 
NASTAVAK NAKON PAUZE 
 
 
AD – 5. 
 
PRIJEDLOG ZAKONA O IZMJENAMA I DOPUNAMA ZAKONA O VLADI KANTONA 
SARAJEVO (skraćeni postupak) 
 
Prijedlog ovog Zakona poslanici/zastupnici su dobili uz poziv za sjednicu.  
Uvodne napomene o ovoj tačci dnevnog reda podnijela je Ministrica Velida Memić. U 
raspravi koja je uslijedila učestvovali su:Predrag Kojović, Besim Mehmedić, Ministrica Velida 
Memić, Esed Radeljaš, Elmedin Konaković, Nedžad Fazlija, Sekretar Abid Kolašinac, Mirsad 
Pindžo. 
Na kraju V.d. premijera Muhamed Kozadra je uz konsultaciju sa ostalim članovima Vlade 
povukao ovu tačku dnevnog reda. 
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AD – 6. 
 
PRIJEDLOG ZAKONA O TAKSI PRIJEVOZU U KANTONU SARAJEVO 
 
Prijedlog ovog Zakona poslanici/zastupnici su dobili uz poziv za sjednicu, a amandmane 
poslanika Kenana Ademovića, Klubova poslanika SDA, SDP i poslanika Zaima Backovića 
BPS – Sefer Halilović su dobili naknadno. 
 
Uvodna izlaganja o ovoj tačci dnevnog reda podnio je Ministar Jusuf Bubica. 
 
Poslije izlaganja uslijedila je rasprava u kojoj su učestvovali:Predrag Kojović, Ministar Jusuf 
Bubica, Damir Čardžić, Kenan Ademović, Mujo Hošić, Eldar Čomor, Branislav Crnogorac, 
Mirjana Malić, Zaim Backović, Esed Radeljaš, Elmedin Konaković, Adnan Solaković, Nedžad 
Fazlija, Enes Zeković Amir Zukić i Enes Zeković.  
 
U  13,45. nastupila je pauza za ručak. 
 
 

NASTAVAK NAKON PAUZE 
 
U nastavku sjednice ministar Bubica je dao pojašnjenja i odgovore na pitanja  koja su se 
postavila u toku diskusije. 
 
Pristupilo se izjašnjavanju o amandamnima uloženim na ovaj Zakon. 
  
AMANDMANI KLUBA POSLANIKA SDA 
Amandman 1 
Vlada je preformulisala, djelimično usvojila ovaj Amandan. 
Ispred Kluba SDA poslanik / zastupnik Elmedin Konaković je prihvatio stav Vlade Kantona 
Sarajevo. 
Amandman 2 
U stavovima Vlade Amandman 2. se ne prihvata,.  
Ispred Kluba SDA poslanik / zastupnik Elmedin Konaković  nije odustao od ovoga 
Amandmana i tražio je da se o njemu izjasni Skupština. 
 
Skupština je usvojila ovaj Amandman i to ZA je glasalo 18 ZASTUPNIKA I 8  JE BILO 
SUZDRŽANIH. 
 
 
Amandman 3 
O njemu se ne izjašnjvamo jer ga je Vlada prihvatila.  
 
Amandman 4 
U stavovima Vlade Amandman 3. se ne prihvata 
 
Ispred Kluba SDA poslanik / zastupnik Elmedin Konaković  nije odustao od ovoga 
Amandmana i tražio je da se o njemu izjasni Skupština. 
. 
Skupština je usvojila ovaj Amandman i to ZA je glasalo 18 ZASTUPNIKA I 8  JE BILO 
SUZDRŽANIH. 
 
Amandman 5.  
U stavovima Vlade Amandman 5. se ne prihvata 
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Ispred Kluba SDA poslanik / zastupnik Elmedin Konaković  nije odustao od ovoga 
Amandmana i tražio je da se o njemu izjasni Skupština. 
 
Skupština je usvojila ovaj Amandman i to ZA je glasalo 18 ZASTUPNIKA I 7  JE BILO 
SUZDRŽANIHI 1. NIJE GLASAO. 
 
 
Amandman 6 
U stavovima Vlade Amandman 6. se ne prihvata 
 
Ispred Kluba SDA poslanik / zastupnik Elmedin Konaković  nije odustao od ovoga 
Amandmana i tražio je da se o njemu izjasni Skupština 
 
Skupština je usvojila ovaj Amandman i to ZA je glasalo 26 ZASTUPNIKA I NIJE BILO 
SUZDRŽANIH I NIJE BILO PROTIV. 
 
Amandman 7 
U stavovima Vlade Amandman 7. se ne prihvata 
 
Ispred Kluba SDA poslanik / zastupnik Elmedin Konaković  nije odustao od ovoga 
Amandmana i tražio je da se o njemu izjasni Skupština 
. 
 
Skupština je usvojila ovaj Amandman i to ZA je glasalo 18 ZASTUPNIKA I 8  JE BILO 
SUZDRŽANIH. 
 
Amandman 8 
U stavovima Vlade Amandman 8. se ne prihvata. 
 
Ispred Kluba SDA poslanik / zastupnik Elmedin Konaković  nije odustao od ovoga 
Amandmana i tražio je da se o njemu izjasni Skupština. 
 
Skupština je usvojila ovaj Amandman i to ZA je glasalo 18 ZASTUPNIKA I 8  JE BILO 
SUZDRŽANIH. 
 
 
Amandman 9 
U stavovima Vlade Amandman 9. se ne prihvata. 
 
Ispred Kluba SDA poslanik / zastupnik Elmedin Konaković  nije odustao od ovoga 
Amandmana i tražio je da se o njemu izjasni Skupština. 
 
Skupština je usvojila ovaj Amandman i to ZA je glasalo 19 ZASTUPNIKA I 9  JE BILO 
SUZDRŽANIH. 
 
 
Amandman 10 
Vlada preoblikovala u svoj amandman i isti prihvatila. 
 
 
Amandman 11 
 
Vlada preoblikovala u svoj amandman i isti prihvatila.  
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AMANDMAN 12. 
 
U stavovima Vlade Amandman 12. se ne prihvata. 
 
Ispred Kluba SDA poslanik / zastupnik Elmedin Konaković  nije odustao od ovoga 
Amandmana i tražio je da se o njemu izjasni Skupština. 
 
Predsjedavajuća: 
MOLIM POSLANIKE DA PRISTUPE IZJAŠNJAVANJU O OVOM AMANDMANU. 
 
Skupština je usvojila ovaj Amandman i to ZA je glasalo 19 ZASTUPNIKA I 9  JE BILO 
SUZDRŽANIH. 
 
 
AMANDMAN 13. 
 
U stavovima Vlade Amandman 13. se ne prihvata. 
 
Ispred Kluba SDA poslanik / zastupnik Elmedin Konaković  nije odustao od ovoga 
Amandmana i tražio je da se o njemu izjasni Skupština. 
 
Skupština je usvojila ovaj Amandman i to ZA je glasalo 19 ZASTUPNIKA I 9  JE BILO 
SUZDRŽANIH. 
 
Amandman 14  
U stavovima Vlade Amandman 14. se ne prihvata. 
 
Ispred Kluba SDA poslanik / zastupnik Elmedin Konaković  nije odustao od ovoga 
Amandmana i tražio je da se o njemu izjasni Skupština. 
 
Skupština je usvojila ovaj Amandman i to ZA je glasalo 22 ZASTUPNIKA I 6  JE BILO 
SUZDRŽANIH. 
. 
 
Amandman 15. 
 
Vlada nije usvojila ovaj Amandman. 
 
Poslanik / zastupnik Elmedin Konaković: 
Ispred Kluba SDA poslanik / zastupnik Elmedin Konaković  je odustao  od ovog amandmana.  
 
Amandman 16. 
 
U stavovima Vlade Amandman 16. se ne prihvata. 
 
Ispred Kluba SDA poslanik / zastupnik Elmedin Konaković  nije odustao od ovoga 
Amandmana i tražio je da se o njemu izjasni Skupština. 
 
Skupština je usvojila ovaj Amandman i to ZA je glasalo 19 ZASTUPNIKA I  9  JE BILO 
SUZDRŽANIH. 
 
 
AMANDMAN 17. 
U stavovima Vlade Amandman 17. se ne prihvata. 
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Ispred Kluba SDA poslanik / zastupnik Elmedin Konaković  nije odustao od ovoga 
Amandmana i tražio je da se o njemu izjasni Skupština. 
 
Skupština je usvojila ovaj Amandman i to ZA je glasalo 23 ZASTUPNIKA I  6  JE BILO 
SUZDRŽANIH. 
 
 
Amandman 18 
U stavovima Vlade Amandman 18. se ne prihvata. 
 
Ispred Kluba SDA poslanik / zastupnik Elmedin Konaković  nije odustao od ovoga 
Amandmana i tražio je da se o njemu izjasni Skupština. 
 
Skupština je usvojila ovaj Amandman i to ZA je glasalo 23 ZASTUPNIKA I  6  JE BILO 
SUZDRŽANIH. 
 
Amandman 19. 
 
U stavovima Vlade Amandman 19. se ne prihvata. 
 
Ispred Kluba SDA poslanik / zastupnik Elmedin Konaković  nije odustao od ovoga 
Amandmana i tražio je da se o njemu izjasni Skupština. 
 
Skupština je usvojila ovaj Amandman i to ZA je glasalo 23 ZASTUPNIKA I  6  JE BILO 
SUZDRŽANIH. 
 
 
Amandman 20. 
 
U stavovima Vlade Amandman 20. se ne prihvata. 
 
Ispred Kluba SDA poslanik / zastupnik Elmedin Konaković  nije odustao od ovoga 
Amandmana i tražio je da se o njemu izjasni Skupština. 
 
Skupština je usvojila ovaj Amandman i to ZA je glasalo 22 ZASTUPNIKA I  6  JE BILO 
SUZDRŽANIH. 
 
 
Amandman 21. 
 
U stavovima Vlade Amandman 21. se ne prihvata. 
 
Ispred Kluba SDA poslanik / zastupnik Elmedin Konaković  nije odustao od ovoga 
Amandmana i tražio je da se o njemu izjasni Skupština. 
 
Skupština je usvojila ovaj Amandman i to ZA je glasalo 24 ZASTUPNIKA I  4  JE BILO 
SUZDRŽANIH. 
 
Amandman 22. 
U stavovima Vlade Amandman 22. se ne prihvata. 
 
Ispred Kluba SDA poslanik / zastupnik Elmedin Konaković  nije odustao od ovoga 
Amandmana i tražio je da se o njemu izjasni Skupština. 
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Skupština je usvojila ovaj Amandman i to ZA je glasalo 24 ZASTUPNIKA I  4  JE BILO 
SUZDRŽANIH. 
 
Amandman 23. 
 
U stavovima Vlade Amandman 23. se ne prihvata. 
 
Ispred Kluba SDA poslanik / zastupnik Elmedin Konaković  nije odustao od ovoga 
Amandmana i tražio je da se o njemu izjasni Skupština. 
 
Skupština je usvojila ovaj Amandman i to ZA je glasalo 22 ZASTUPNIKA . 
 
Amandman 24. 
U stavovima Vlade Amandman 24. se ne prihvata. 
 
Ispred Kluba SDA poslanik / zastupnik Elmedin Konaković  nije odustao od ovoga 
Amandmana i tražio je da se o njemu izjasni Skupština. 
 
Skupština je usvojila ovaj Amandman i to ZA je glasalo 22 ZASTUPNIKA I  6  JE BILO 
SUZDRŽANIH. 
 
 
Amandman 25. 
U stavovima Vlade Amandman 25. se ne prihvata. 
 
Ispred Kluba SDA poslanik / zastupnik Elmedin Konaković  nije odustao od ovoga 
Amandmana i tražio je da se o njemu izjasni Skupština. 
 
Skupština je usvojila ovaj Amandman i to ZA je glasalo 22 ZASTUPNIKA I  6  JE BILO 
SUZDRŽANIH. 
 
Amandman 26. 
Ovaj Amandman je Vlada prihvatila i o njemu se Skupština ne izjašnjava. 
 
 Amandman 27. 
 
U stavovima Vlade Amandman 27. se ne prihvata. 
 
Ispred Kluba SDA poslanik / zastupnik Elmedin Konaković  nije odustao od ovoga 
Amandmana i tražio je da se o njemu izjasni Skupština. 
 
Skupština je usvojila ovaj Amandman i to ZA je glasalo 18 ZASTUPNIKA I  10  JE BILO 
SUZDRŽANIH. 
 
Amandman 28. 
Ovaj Amandman je Vlada preformulisala i prihvatila kao svoj, što je Klub SDA prihvatio. 
 
Amandman 29. 
 
Skupština je usvojila ovaj Amandman i to ZA je glasalo 18 ZASTUPNIKA I  - JE BILO 
SUZDRŽANIH. 
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Pristupilo se izjašnjavanju po amandmanima Kluba poslanika SDP-a 
 
Aamandman I 
 
Ovaj Amandman je Vlada prihvatila. Prema tome sastavni je dio Zakona i o njemu se 
Skupština ne izjašnajva. 
 
 
Amandman II 
Ovaj Amandman je  Vlada preformulisala. Klub SDP je prihvatio takvu formulaciju tako da se 
Skupština o njemu ne izjašnjava. 
 
Amandman III  
Ovaj Amandman je  Vlada preformulisala. Klub SDP je prihvatio takvu formulaciju tako da se 
Skupština o njemu ne izjašnjava. 
 
Amandman IV 
Ovaj Amandman Vlada je preformulisala. 
 
Klub SDP je ostao pri svom Amandmanu i traži da se Skupština izjasni o istom. 
 
Skupština nije prihvatila Amandman SDP. ZA je glasalo 7 poslanika a SUZDRŽANO je bilo 
njih 21. 
 
 
Pristupilo se izjašnjavanju o Amandmanima zastupnika Zaima Backovića. 
 
AMAMDMAN  I 
 
Stav predlagača da se amandman djelimično prihvata. Skupština se ne izjašnjava o ovom  
Amandmanu 1.jer je on usvojen u vladinom obliku. 
 
Amandman II 
Ovaj Amandman je Vlada prihvatila, tako da se Skupština o njemu ne izjašnjava. 
 
 
Amandman III 
Vlada je djelimično prihvata ovaj Amandman.Kako je poslanik Backović prihvatio ovakvo 
obrazloženje, Skupština se ne izjašnjava o ovome Amandmanu.   
Amandman IV 
 
Ovaj Amandman Vlada nije prihvatila.  
 
Poslanik / zastupnik Zaim Backović je ostao kod svog Amandmana te tražio da se Skupština 
izjasni o njemu. 
 
Skupština nije prihvatila ovaj Amandman  19. poslanika/zastupnika je bilo SUZDRŽANO. 
 
 
Amandman V 
Vlada nije prihvatila ovaj Amandman.  
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Poslanik / zastupnik Zaim Backović je odustao od ovoga Amandmana, tako da se Skupština 
ne izjašnjava. 
 
 
Amandman VI 
Vlada nije prihvatila ovaj Amandman.  
 
Poslanik / zastupnik Zaim Backović je odustao od ovoga Amandmana, tako da se Skupština 
ne izjašnjava. 
 
Amandman 7  
Vlada nije prihvatila ovaj Amandman.  
 
Poslanik / zastupnik Zaim Backović je odustao od ovoga Amandmana, tako da se Skupština 
ne izjašnjava. 
 
Amandman 8  
Vlada nije prihvatila ovaj Amandman.  
 
Poslanik / zastupnik Zaim Backović je odustao od ovoga Amandmana, tako da se Skupština 
ne izjašnjava. 
 
Amandman 9. 
Vlada nije prihvatila ovaj Amandman.  
 
Poslanik / zastupnik Zaim Backović je odustao od ovoga Amandmana, tako da se Skupština 
ne izjašnjava. 
 
Amandman 10. 
Vlada nije prihvatila ovaj Amandman.  
 
Poslanik / zastupnik Zaim Backović je odustao od ovoga Amandmana, tako da se Skupština 
ne izjašnjava. 
 
Amandman 11. 
Vlada nije prihvatila ovaj Amandman.  
 
 
Poslanik / zastupnik Zaim Backović je ostao kod svog Amandmana te tražio da se Skupština 
izjasni o njemu. 
 
Skupština nije prihvatila ovaj Amandman  10. poslanika/zastupnika je bilo ZA  a  15 
SUZDRŽANO. 
 
Amandman XII 
Povlači se. 
Amandman XIII 
Povlači se. 
 
Amandman XIV 
Povlači se. 
 
Amandman XV 
Povlači se. 
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Amandman XVI 
Povlači se. 
 
Amandman XVII 
 
Vlada nije prihvatila ovaj Amandman.  
 
 
Poslanik / zastupnik Zaim Backović je ostao kod svog Amandmana te tražio da se Skupština 
izjasni o njemu. 
 
Skupština je prihvatila ovaj Amandman  24. poslanika/zastupnika je bilo ZA  a  1 
SUZDRŽAN. 
 
Amandman XVIII 
Povlači se. 
 
Amandman XIX  
Povlači se. 
 
Poslanik / zastupnik Zaim Backović je povukao Amandmane XXII, XXIII, XXIV, XXV. 
 
Zbog proceduralnih razloga SBB je povukao  svoje amandmane.  
 
Pristupilo se izjašnjavanju o Zakonu o taxi prijevozu u Kantonu Sarajevo. 
Skupština je većunom glasova 21 ZA i 7 SUZDRŽANIH usvojila Zakon o taxi prijevozu u 
Kantonu Sarajevo . 
 
AD -8. 
 
NACRT ZAKONA O IZMJENAMA I DOPUNAMA ZAKONA O SUDSKIM TAKSAMA 
 
Materijal za ovu tačku poslanici/zastupnici su dobili uz poziv za sjednicu.Uvodne napomene  
o ovom materijalu iznijela je ministrica  Velida Memić. 
 
U diskusiji koja se razvila učestvovali su:Esed Radeljaš, ministrica Velida Memić i  
Segmedina Srna. 
Kako nije bilo više diskutanata Predsjedavajuće je predložila sljedeće: 

 
Z A K LJ U Č K E 

 
1. Utvrđuje se Nacrt zakona o izmjenama i dopunama Zakona o sudskim;  
2. Javna rasprava održaće se u kantonalnim organima, jedinicama lokalne samouprave, 

naučnim i stručnim ustanova i trajaće  15  dana. 
3. Primjedbe, prijedlozi, sugestije zastupnika i mišljenja radnih tijela Skupštine 

dostavljaju se Vladi Kantona Sarajevo koja organizuje i provodi javnu raspravu. 
4. Vlada Kantona Sarajevo dužna je da nakon provedene javne rasprave podnese 

Skupštini Izvještaj o rezultatima javne rasprave koji sadrži primjedbe, prijedloge i 
mišljenja, kao i da da obrazloženje razloga zbog kojih pojedine primjedbe, prijedlozi i 
mišljenja nisu prihvaćni u pripremi Prijedloga zakona o izmjenama i dopunama 
Zakona o sudskim taksama. 
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Pristupilo se glasanju za ove zaključke je  glasalo 24 ZA nije bilo PROTIV niti SUZDRŽANIH. 
AD  - 8. 
 
PRIJEDLOG ODLUKE O DAVANJU SAGLASNOSTI NA PROGRAM RADA JU „SLUŽBA ZA 
ZAPOŠLJAVANJE  KANTONA SARAJEVO“ - SARAJEVO ZA 2014. GODINU. 
 
Prijedloge odluka poslanici/zastupnici su dobili u dopunskom materijalu. 
 
Ispred predlagača uvodno izlaganje podnio je ministar Muamer Bandić.  
U raspravi koja je uslijedila učestvovali su : Zaim Backović, Eldar Ćomor, Ministar Bandić, 
direktor Igor Kamočaj, Mujo Hošić, Elmedin Konaković, Segmedina Srna Bajramović, Enes 
Zeković, Besim Mehmedić,  Predrag Kojović,  Tarik Haverić, Kemal Ademović, Esed 
Radeljaš,  Damir Čardžić, Dževad Hodžić, Mirjana Malić, Mirsad Pindžo,  Edina Papo i 
Branislav Crnogorac 
  Kako nije bilo više prijavljenih diskutanata pristupilo se izjašnjavanju o ovoj tačci dnevnog 
reda. 
ZA je glasamo 21 poslanik/zastupnik i 3 su bila SUZDRŽANA. 
 
AD – 9. 
 
PRIJEDLOG ODLUKE O DAVANJU SAGLASNOSTI NA FINANSIJSKI PLAN PRIHODA I  
IZDATAKA JU „SLUŽBA ZA ZAPOŠLJAVANJE KANTONA SARAJEVO“ - SARAJEVO ZA 
2014. GODINU 
 
Prijedloge odluka poslanici/zastupnici su dobili u dopunskom materijalu. 
Uvodne napomene o ovoj tačci  iznio je ministar Muamer Bandić. 
U raspravi koja se otvorila učestvovali su :Tarik Haverić, Zaim Backović , Faruk Efendić, 
Kemal Ademović,  Besim Mehmedić, minsitar Muamer Bandić, Mirjana Malić,Mujo Hošić,  
Elmedin Konaković, Mira Jurić, Enes Zeković, Direktor Igor Kamočaj, Sekretar Abid 
Kolašinac. 
Na kraju diskusija dogovoreno je da se poslanici/zastupnici o ovoj tačci ne izjašnjvaju  dok se 
ne ponudi  revidirani finansijski plan da bi on mogao pratiti usvojeni program rada . 
 
AD – 10. 
 
PRIJEDLOG ODLUKE O DAVANJU SAGLASNOSTI NA ZASNIVANJE ZALOŽNOG PRAVA 
NA POKRETNIM STVARIMA, PO ZAKLJUČENOM SPORAZUMU IZMEĐU KJKP ”GRAS” 
D.O.O. SARAJEVO I UPRAVE ZA INDIREKTNO OPOREZIVANJE BIH. 
 
Ovaj materijal poslanici/zastupnici su dobili u dopunskom materijalu. 
 
Uvodno izlaganje o ovoj tačci dnevnog reda  podnio je ministar Jusuf Bubica 
 
U diskusiji koja se razvila učestvovali su: Nedžad Fazlija,  Esed Radeljaš,  Dževad Hodžić, 
ministar Jusuf Bubica, Zaim Backović, Predrag Kojović, Adnan Solaković, Kemal Ademović, 
Enes Zeković, Mirsad Pindžo, sekretar Abid Kolašinac, Besim Mehmedić, Elmedin 
Konaković, Branislav Crnogorac, Mujo Hošić, Mira Jurić i Mirsad Pindžo. 
 
 Kako nije bilo više prijavljenih diskutanata pristupilo se izjašnjavanju o ovoj tačci dnevnog 
reda. ZA je glasalo  25 poslanika /zastupnika niko SUZDRŽAN I   2 PROTIV. 
 
Rad sjednice završen je u    sati. 
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II  NASTAVAK RADA 33. RADNE SJEDNICE  
ODRŽAN 11.03.2014.GODINE s početkom u 10.sati 

 
Sjedinici su prisustvovali poslanici/zastupnici: 
 
SOCIJALDEMOKRATSKA PARTIJA BIH 
1.Hajdarević Hadžem 
2.Srna- Bajramović Segmedina 
3.Crnogorac Branislav 
4.Fazlija Nedžad 
5.Efendić Faruk 
6.Papo Edina 
7.Malić Mirjana 
 
STRANKA DEMOKRATSKE AKCIJE BIH 
1.Ademović Kemal 
2.Alić Haris 
3.Čomor Eldar 
4.Konaković Elmedin 
5.Zukić Amir 
6. Hodžić Dževad 
 
SAVEZ ZA BOLJU BUDUĆNOST 

 
       1.Rađo Dževad 

2.Naser Nabil 
3.Solaković Adnan 
4.Bajrović Izudin 
 
BOSANSKOHERCEGOVAČKA PATRIOTSKA STRANKA - Sefer Halilović 
1.Backović Zaim 
 
NAŠA STRANKA- NOVA SOCIJALISTIČKA PARTIJA- Zdravko Krsmanović 
1.Kojović Predrag 
2.Haverić Tarik  
 
NARODNA STRANKA RADOM ZA BOLJITAK 
1.Čardžić Damir 
 
BOSS- Mirnes Ajanović 
1.Radeljaš Esed 
 
 
SAMOSTALNI POSLANICI/CE 
1.Zeković Enes 
2.Jurić Mira 
3.Hodžić Sabahudin  
3.Mehmedić Besim 
5.Mulaosmanović Fikreta 
6.Pindžo Mirsad 
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Otvarajući nastavak rada 33. Radne sjednice Skupštine Kantona Sarajevo, Predsjedavajuća 
je obavjestila prisutne da je prisutno 26.poslanika/zastupnika za punovažan rad i odlučivanje. 
 
Kako je na prošlom nastavku ostala ne realizovana AD-9 gdje je bilo naloženo JU Služba za 
zapošljavnje Kantona Sarajevo da revidira finansijski plan da bi on mogao pratiti usvojeni 
program rada. Kako je isti dostavljen poslanicima/zastupnicima pristupilo se izjašnjavanju o  
davanju saglasnosti na Finansijski plan prihoda i izdataka naloženo JU Služba za 
zapošljavnje Kantona Sarajevo . 
 
Za je glasalo 25 poslanika/zastupnika i 1 je bio SUZDRŽAN.  
 
Nastupila je pauza od 45 minuta. 
 

NASTAVAK NAKON PAUZE 
AD – 11. 
 
PRIJEDLOG ODLUKE O USLOVIMA I NAČINU RJEŠAVANJA STAMBENOG PITANJA 
MLADIH PUTEM ZAKUPA UZ OBAVEZU KUPOPRODAJE STANA 
 
Prijedloge odluke poslanici/zastupnici su dobili uz poziv za sjednicu. 
 
U ime predlagača uvodne napomene iznio je ministar Čedomir Lukić. 
 
U raspravi koja je uslijedila učestvovali su:Tarik Haverić, Izudin Bajrović,  Zaim Backović, 
Branislav Crnogorac, Naser Nabil, ministar Čedomir Lukić, Esed Radeljaš, Predrag Kojović, 
Eldar Čomor, Enes Zeković, Segmedina Srna Bajramović, Damir Čardžić i  Besim 
Mehmedić. 
 
Nakon rasprave uslijedilo je izjašnjavanje o ovoj taćci dnevnog reda. 
 Sa 27 glasova ZA niko SUZDRŽAN niko PROTIV, Skupština je usvojila ODLUKU O 
USLOVIMA I NAČINU RJEŠAVANJA STAMBENOG PITANJA MLADIH PUTEM ZAKUPA 
UZ OBAVEZU KUPOPRODAJE STANA. 
 
AD – 12. 
 
PRIJEDLOG ODLUKE KOJOM SE VRŠI PROMJENA OSNIVAČA I USKLAĐIVANJE 
DJELATNOSTI SA KLASIFIKACIJOM DJELATNOSTI BOSNE I HERCEGOVINE U 
PRIVREDNOM DRUŠTVU HOTEL "MARŠAL" BJELAŠNICA D.O.O. SARAJEVO 
 
Prijedlog odluke poslanici/zastupnici su dobili  uz poziv za sjednicu. 
 
Uvodno izlaganje o ovoj tačci dnevnog reda iznio je ministar Emir Hrenovica. 
U raspravi koja je uslijedila učešće su uzeli:Eldar Čomor,  Zaim Backović,  Mirsad Pindžo,  
Sabahudin Hodžić,  Damir Čardžić, Ministar Emir Hrenovica, Mujo Hošić, Esad Radeljaš,  
Besim Mehmedić, Elmedin Konaković, Nedžad Fazlija, Naser Nabil, ministar Zlatko Petrović i 
Kemal Ademović 
Ispred Kluba SDP zatražena je paoza od 5 minuta. 
 
NASTAVAK NAKON PAUZE 
 
Pristupilo se izjašnjavanju o ovoj tačci dnevnog reda. 
 
ZA je glasalo 27 poslanika/zastupnika niko nije bio protiv niti suzdržan. 
Nastavak sjednice prekinut u 20. 30 sati 
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III NASTAVAK 33. RADNE SJEDNICE 
SKUPŠTINE KANTONA SARAJEVO 

ODRŽAN 17.03.2014 GODINE S POČETKOM U 10.00 SATI 
 

Sjedinici su prisustvovali poslanici/zastupnici: 
 
SOCIJALDEMOKRATSKA PARTIJA BIH 
1.Hajdarević Hadžem 
2.Srna- Bajramović Segmedina 
3.Crnogorac Branislav 
4.Fazlija Nedžad 
5.Efendić Faruk 
6.Malić Mirjana 
 
STRANKA DEMOKRATSKE AKCIJE BIH 
1.Ademović Kemal 
2.Alić Haris 
3.Čomor Eldar 
4.Zukić Amir 
5. Hodžić Dževad 
 
SAVEZ ZA BOLJU BUDUĆNOST 

 
       1.Rađo Dževad 

2.Solaković Adnan 
3.Bajrović Izudin 
4.Filipović Selma 
5.Talović Munir 
 
BOSANSKOHERCEGOVAČKA PATRIOTSKA STRANKA - Sefer Halilović 
1.Backović Zaim 
 
NAŠA STRANKA- NOVA SOCIJALISTIČKA PARTIJA- Zdravko Krsmanović 
1.Kojović Predrag 
2.Haverić Tarik  
 
NARODNA STRANKA RADOM ZA BOLJITAK 
1.Čardžić Damir 
 
BOSS- Mirnes Ajanović 
1.Radeljaš Esed 
 
 
SAMOSTALNI POSLANICI/CE 
1.Zeković Enes 
2.Jurić Mira 
3.Mehmedić Besim 
4.Mulaosmanović Fikreta 
5.Pindžo Mirsad 
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Otvarajući sjednicu predsjedavajuća Mirjana Malić, pozdravila je prisutne te utvrdila je da za 
punovažan rad prisustvuje 24 poslanika/zastupnika.Izostanak sa ove sjednice opravdali su 
poslanici: Edina Papo, Ivan Brigić, Sabahudin Hodžić, Kenan Ademović, Naser Nabil i gdin 
Elmedin Konaković. Za ovaj nastavak sjednice preostale su sljedeće tačke dnevnog reda: 
 
13. Prijedlog odluke o izmjenama i dopunama Odluke o usklađivanju statusa Javnog 

preduzeća “Kantonalna veterinarska stanica Sarajevo” sa Zakonom o javnim 
preduzećima u Federaciji Bosne i Hercegovine; 

14. Prijedlog odluke o davanju saglasnosti Fondu "IKRE" na Pravilnik o kriterijima za 
dodjelu sredstava za školovanje djece boraca i djece poginulih boraca; 

15. Prijedlog odluke o davanju saglasnosti na srednjoročni Plan i program održavanja 
zaštite, rekonstrukcije i izgradnje javnih puteva na području Kantona Sarajevo za 
period od 4 (četiri) godine 

16. Izvještaj o stanju u oblasti socijalne zaštite, zaštite civilnih žrtava rata i zaštite porodice 
sa djecom u 2013. godini; 

17. Izvještaj o realizaciji Ugovora za rekonstrukciju postrojenja za prečišćavanje otpadnih 
voda na Butilama u Sarajevu i način realizacije kreditnih sredstava Svjetske banke. 

18. Poslanička pitanja, inicijative i odgovori. 
 

Prije prelaska na tačku AD-13 poslanik/zastupnik Branislav Crnogorac je uložio poslovničku 
intervenciju koja se odnosila na rješavanje stambenih pitanja mladih pod povoljnijim 
uvjetima. Problematizirao je pitanje da li ima mišljenje Ekonomskog socijalnog vijeća 
Kantona Sarajevo. Vi ste rekli da imamo i da je ono pozotivno. Moja informacija, evo ja imam 
i to njihovo mišljenje, da je ustvari Ekonomsko socijalno vijeće tražilo odgovore na određena 
pitanja da bi se moglo opredijeliti, odnosno da bi moglo dati svoje mišljenje na ovu odluku. 
Prema tome, vi u trenutku kada ste rekli da mi imamo mišljenje Ekonomskog socijalnog 
vijeća nismo ga imali. I to uistinu može biti problem i mene sada interesuje da li smo mi na 
prošloj sjednici na određen načain obmanuti u smislu da smo dobili dezinformaciju da postoji 
mišljenje. Ustvari, Ekonomsko socijalno vijeće je tražilo da im se prethodno odgovori na niz 
pitanja kako bi oni mogli dati svoje mišljenje.  
 
Poslanik / zastupnik Faruk Efendić se pridružio svom kolegi Crnogorcu ističući da ingerencija 
ministra i obrazlaganje mišljenja Ekonosmskog socijalnog vijeća od strane ministra nije 
relevantno. Dakle treba biti predsjednik Ekonomskog socijalnog vijeća prisutan i da on 
obrazlaže svoje mišljenje a ne ministar. I mislimo da smo mi trebali ovo imati kao sastavni 
dio materijala unutar ove odluek, kako bi svaki zastupnik imao ovo u materijalima i pročitao 
shodno ovoj odluci koju smo mi prošli put usvojili. I ne slažem se s tim da je mogao ministar 
u ime predsjednika Ekonomskog socijalnog vijeća obrzalagati njegovo mišljenje.  
 
Predsjedavajuća Malić je samo potvrdila rijeći ministra Lukića da je Vlada odgovorila na upit 
koji su pod tačkom jedan, pod tačkom dva i pod tačkom tri dostavili iz Ekonomskog 
socijalnog vijeća u vidu mišljenja u kojem traže da se to objasni.  
 
Poslovničkom intervencijom Eldar Čomor zatražio je da se poslanici/zastupnici vrate na 
preostale tačke dnevnog reda. 
 
AD – 13. 
 
PRIJEDLOG ODLUKE O  IZMJENAMA I DOPUNAMA ODLUKE O USKLAĐIVANJU 
STATUSA JAVNOG PREDUZEĆA “KANTONALNA VETERINARSKA STANICA 
SARAJEVO” SA ZAKONOM O JAVNIM PREDUZEĆIMA U FEDERACIJI BOSNE I 
HERCEGOVINE 
 
Prijedlog  odluke poslanici/zastupnici su dobili uz poziv za sjednicu. 
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Ispred predlagača uvodne napomene  podnio je ministar Emir Hrenovica. 
 
U raspravi koja je uslijedila učestvovali su: Faruk Efendić, Damir Čardžić, Eldar Čomor i 
ministar Emir Hrenovica koji je odgovarao na nejasnoće i pitanja u vezi ove Odluke. 
Kako više nije bilo prijavljenih diskutanata pristupilo se izjašnjavanju o  PRIJEDLOGU  
ODLUKE O IZMJENAMA I DOPUNAMA ODLUKE O USKLAĐIVANJU STATUSA JAVNOG 
PREDUZEĆA “KANTONALNA VETERINARSKA STANICA SARAJEVO” SA ZAKONOM O 
JAVNIM PREDUZEĆIMA U FEDERACIJI BOSNE I HERCEGOVINE. 
 
Poslanici /zastupnici su  glasanjem 21 ZA, 2 SUZDRŽANA, usvojili ODLUKU O IZMJENAMA 
I DOPUNAMA ODLUKE O USKLAĐIVANJU STATUSA JAVNOG PREDUZEĆA 
“KANTONALNA VETERINARSKA STANICA SARAJEVO” SA ZAKONOM O JAVNIM 
PREDUZEĆIMA U FEDERACIJI BOSNE I HERCEGOVINE. 
 
AD – 14. 
 
PRIJEDLOG ODLUKE O DAVANJU SAGLASNOSTI FONDU "IKRE" NA PRAVILNIK O 
KRITERIJIMA ZA DODJELU SREDSTAVA ZA ŠKOLOVANJE DJECE BORACA I DJECE 
POGINULIH BORACA 
 
Prijedlog odluke poslanici/zastupnici su dobili uz poziv za sjednicu. 
 
Uvodno izlaganje o ovoj tačci dnevnog reda podnio je ministar Faid Hećo.  
 
U raspravi su učestvovali: Esed Radeljaš, Nedžad Fazlija, Mira Jurić, ministar Faid Hećo, 
direktorica fonda „IKRE“ Enisa Rustempašić,  Zaim Backović i Mujo Hošić 
 
Kako nije bilo više prijavljenih diskutanata pristupilo se izjašnjavanju o  PRIJEDLOGU  
ODLUKE O DAVANJU SAGLASNOSTI FONDU "IKRE" NA PRAVILNIK O KRITERIJIMA ZA 
DODJELU SREDSTAVA ZA ŠKOLOVANJE DJECE BORACA I DJECE POGINULIH 
BORACA. 
 
Glasanjem 23 ZA, nista suzdržanih iništa protiv Skupština Kantona Sarajevo je donijela 
ODLUKU O DAVANJU SAGLASNOSTI FONDU "IKRE" NA PRAVILNIK O KRITERIJIMA ZA 
DODJELU SREDSTAVA ZA ŠKOLOVANJE DJECE BORACA I DJECE POGINULIH 
BORACA. 
 
AD  -  15. 
 
PRIJEDLOG ODLUKE O DAVANJU SAGLASNOSTI NA SREDNJOROČNI PLAN I 
PROGRAM ODRŽAVANJA ZAŠTITE, REKONSTRUKCIJE I IZGRADNJE JAVNIH PUTEVA 
NA PODRUČJU KANTONA SARAJEVO ZA PERIOD OD 4 (ČETIRI) GODINE 
 
Prijedlog odluke poslanici/zastupnici su dobili uz poziv za sjednicu. 
 
Uvodno izlaganje o ovoj tačci dnevnog reda  podnijeli su ministar Jusuf Bubica i direktor 
Dierekcije za puteve Kanton Sarajevo Adem Zolj. 
U raspravi koja je uslijedila učestvovali su: Mujo Hošić, Amir Zukić, Besim Mehemdić, Adnan 
Solaković, Nedžad Fazlija, Esed Radeljaš, Mira Jurić,direktor Adem Zolj, Zaim Backović, 
Enes Zeković, Eldar Ćomor, Damir Čardžić i Kemal Ademović.  
 
Nakon opširne rasprave pristupilo se izjašnjavanju o O  PRIJEDLOGU  ODLUKE O 
DAVANJU SAGLASNOSTI NA SREDNJOROČNI PLAN I PROGRAM ODRŽAVANJA 
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ZAŠTITE, REKONSTRUKCIJE I IZGRADNJE JAVNIH PUTEVA NA PODRUČJU KANTONA 
SARAJEVO ZA PERIOD OD 4 (ČETIRI) GODINE. 
 
 Glasanjem 22 ZA, 1 suzdržan. Skupština Kantona Sarajevo je donijela ODLUKU O 
DAVANJU SAGLASNOSTI NA SREDNJOROČNI PLAN I PROGRAM ODRŽAVANJA 
ZAŠTITE, REKONSTRUKCIJE I IZGRADNJE JAVNIH PUTEVA NA PODRUČJU KANTONA 
SARAJEVO ZA PERIOD OD 4 (ČETIRI) GODINE. 
 
Nastupila je pauza za ručak. 
 
NASTAVAK NAKON PAUZE  
 
 
AD – 16. 
 
IZVJEŠTAJ O  STANJU U OBLASTI SOCIJALNE ZAŠTITE, ZAŠTITE CIVILNIH ŽRTAVA 
RATA I ZAŠTITE PORODICE SA DJECOM U 2013. GODINI 
 
Ovaj Izvještaj poslanici/zastupnici su dobili u dopunskom materijalu. 
 
Uvodno izlaganje  o ovoj tačci dnevnog reda podnio je ministar Muamer Bandić.   
 
U raspravi su učestvovali: Zaim Backović, Damir Čardžić, ministar Muamer Bandić, Predrag 
Kojović, Branislav Crnogorac,  Mujo Hošić,  Segmedina Srna Bajramović, Kemal Ademović,  
Esed Radeljaš,  Eldar Čomor i Besim Mehmedić.  
 
Kako više nije bilo prijavljenih diskutanata pristupilo se izjašnjavanju o IZVJEŠTAJU O 
STANJU U OBLASTI SOCIJALNE ZAŠTITE, ZAŠTITE CIVILNIH ŽRTAVA RATA I ZAŠTITE 
PORODICE SA DJECOM U 2013. GODINI 
 
ZA je glasalo 23 poslanika/zastupnika nije bilo PROTIV I SUZDRŽANIH. 
 
AD – 17. 
 
IZVJEŠTAJ O REALIZACIJI UGOVORA ZA REKONSTRUKCIJU POSTROJENJA ZA 
PREČIŠĆAVANJE OTPADNIH VODA NA BUTILAMA U SARAJEVU I NAČIN REALIZACIJE 
KREDITNIH SREDSTAVA SVJETSKE BANKE. 
 
Ovaj Izvještaj poslanici/zastupnici su dobili  u dopunskom materijalu. 
Uvodne napomene o ovoj tačci dnevnog reda ispred predlagača podnio je ministar Zlatko 
Petrović. 
U raspravi koja je uslijedila učestvovali su: Mirsad Pindžo, Enes Zeković, Faruk Efendić, 
Nedžad Fazlija, Kemal Ademović,ministar Zlatko Petrović, Savjetik direktorice preduzeća  
„VIK“ Nermin Drnda,Besim Mehmedić ,Zaim Backović, Hadžem Hajdarević i Eldar Čomor.  
 Po zaključivanju rasprave nastupila je 5-to minutna pauza. 
 
NASTAVAK NAKON PAUZE 
 
Nakon pauze  ministar petrović je u kratkim crtama odgovorio na postavljena pitanja u 
raspravi. 
U raspravi je poslanik/zastupnik Mirsad Pindžo predložio 2 zaključka  koja glase: 
 

1. Zadužuju se organi preduzeća VIK Sarajevo (uprava, NO, Skupština) i Vlada Kantona 
Sarajevo da kompletnu dokumentaciju vezano za implementaciju kredita Svjetske 
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banke za rekonstrukciju kanalizacione mreže u Kantona Sarajevo dostavi Tužilaštvu 
Kantona Sarajevo na ocjenu zakonitosti, utroška sredstava, i provođenja javnih 
nabavki. 

2. Zadužuju se organi preduzeća VIK-a (uprava, NO, Skupština) i Vlada Kantona 
Sarajevo da hitno Skupštini Kantona Sarajevo dostave ugovor o izvođenju radova na 
rekonstukciji prečištaća Butila sa ocjenom istog i procjenom rizika po Kanton 
Sarajevo.  

 
I treći na kojem insistira predlagač poslanik/zastupnik Besim Mehmedić: 
 

3. Obavezuje se vd premijera da za narednu sjendicu pripremi predmetni ugovor na 
saglanost Skupštini jer bez saglanosti Skupštine nema verifikacije. Odnosno na 
verfikaciju. 

 
Pristupilo se izjašnjavanju o pomenutim zaključcima. 
 
Za  zaključke zastupnika Pindže glasala su 22 prisutna poslanika/zastupnika. 
 
A za zaključak zastupnika Mehmedića glasalo je 19 poslanika/zastupnika  a 2 su bila 
suzdržana. 
19 ZA, 2 suzdržana,. 
 
AD – 18. 
 
POSLANIČKA PITANJA, INICIJATIVE I ODGOVORI 
 
Poslanik/zastupnik Mujo Hošić je uputio inicijativu Ministru zdravstva i Direktoru ZZO 
Kantona Sarajevo da u najkraćem mogućem roku organizuju jedan sastanak sa ljekarima 
porodične medicine u domu zdravlja zbog nevjerovatno teških riječi koje su se ovih dana čule 
u raznoraznim medijima. Ne prihvatam natpise i kvalifikacije kako st eimali priliku da kažete 
prljavi ljekari. Nači tražim direktora ZZO i ministra zdravstva da podhitno organizuju sastanak 
sa ljekarima porodične medicine na nivou Doma zdravlja.  
 
Poslanik/zastupnik Tarik Haverić je uputio pitanje koje glasi:“ Budući da je opština Stari Grad 
več pustila u funkciju opštinski operativni centar Civilne zašite i izvršila nabavku opreme a da 
je u toku provođenje nabavke provođenje Opštine Novo Sarajevo bez ikakvih garancija da će 
dvije opreme biti kompatibilne podnosim inicijativu da Kantonalni operativni centar Civilne 
zaštite prema zakonu o nadležnostima Kantona Sarajevo u oblasti zaštite i spašavanja 
preuzme koordinaciju barem u četiri gradske opštine kako ne bi smo imali četiri razločita 
tehnološko organizaciona opštinska sistema već jedan jedinstven gradski ako je moguće 
kantonalni. Kvalitetno pripremljen elaborat od nezvisne ali akreditovane institucije znatno bi 
umanjio troškove opština a Kanton i grad Sarajevo bi dobili sistem obavještavanja i javljanja i 
uzbunjivanja kojim bi se zadovoljili standardi EU“. 
 
Poslanik/zastupnik Adnan Solakovićje predložio „ da Skupština preduzeća i NO preduzeća 
KJP PD Butmir doo Sarajevo i KJP Veterinarska stanica doo Sarajevo da nalože direktorima 
i upravama preduzeća raspisivanje javnog poziva za odabir najpovoljnijih ponuđača za izbor 
neovisnih revozorskih kuća koje bi izvršile reviziju cjelokupnog poslovanja za period 
posljendnjih pet godina. Obrazloženje: na osnovu raznih manipulacija o kojima se u zadnje 
vrijeme govori i raznim nepravilnostima u navedenim preduzećima potprebno je izvršiti 
reviziju istih kako bi se utvrdile eventualne nepravilnosti u radu i poslovanju. Obzirom na 
oprećne informacije koje se plasiraju u medijima te na osnovu ne usvajanja izvještaja o 
psolovanju 2012 godine postoji osnovana sumnja za malverzaciju u psolvoanju istih. Na 
osnovu revizorskih izvještaja dobit će se stvarna slika stanja na osnovu kojeg je moguće 
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formirati istinit sud te imati uvida u tačan presjek stanja imovine u vlasništvu Kantona 
Sarajevo.  
Pokrećem inicijativu da se nepovoljni ugovor koji Kanton Sarajevo ima sa građevinskom 
firmom GPA Sarajevo o zakupu objekata u Otesu riješi tako da se nađe mogućnost kupovine 
tih zgrada kako bi ovaj nepovoljan ugovor prešao u ugovor od interesa za Kantona. 
Obrazloženje: ugovor koji ima Kantona Sarajevo odnosno Ministarstvo za rad socijalnu 
politiku, raseljena lica i izbjeglice sa GPA Sarajevo a koji je vezan za zakup objekata tj 
zgrada sa socijalno stanovanje u Otesu je veoma nepovoljan zato što nakon isteka ugovora 
o zakupu koji je 30 godina se vraća u posjed GPA Sarajevo. A tokom svih godina se 
izdvajaju velika materijalna sredstva od 600.000 do 1 milon KM. Ovo je čisti rashod ako se 
uzme u obzir da te stanove koriste socijalne kategorije. Koje za najam tih stanova daju 
minimalna sredstva ili su u potpunosti osolobođena od plačanja namjma. Stanje tih zgrada 
danas je katastrofalno tako da raskidanje ovog ugovora bi bila još veča šteta za Kanton 
Sarajevo jer bi morali uložiti velika sredstva da bi te objekte doveli u stanje kako je bilo 
prilikom preuzimanja tih objekata.  
Pitanje za ministra. Tražim da mi Ministarstvo zar ad socijalnu politiku i rasljelna lica i 
izbjegloce i minsitarstvo stambenih poslova dostavi spisak ili podatak kolika su dugovanja 
zakupaca u zgradama u Otesu kao i izvještaj o stanju objekata“.  
 
Poslanik/zastupnik Enes Zeković uputio je zastupničku inicijativu koja glasi:“Da se hitno izvrši 
reorganizacija PP Zavoda. Ovo je već drugi put zastupnička inicijativa. Kao što znamo 
imamo pet uposlenih. Dva tehnička sekretara, kafe kuharica, vozač i osoba koja je zadužena 
za kopir aparat. Mislim da je kranje vrijeme da se u toj ustanovi stane u kraj i da se ta 
ustanova uvede u red i da služi onome što treba da služi jer ona je prijeko potrebna kantonu. 
Prosvjetno pedagoški zavod.  
I druga zastupnička inicijativa je ne ulazeći u politička prepucavanja imamo sada na sceni 
ovih 20 dana muzička škola na Ilidži. Uopšte me ne interesuje ko je u pravu koji direktor je u 
pravu koji nije. Radnici nisu dužni da ispaštaju ono što se dešava dole. Molim Vladu i na 
kraju krajeva insistiram prema Vladi i resornom Ministarstvu da se taj problem podhitno riješi 
da se plate daju radnicima. A onda na sudovima neka se rješava ko je u pravu ko nije“. 
 
Poslanik/zastupnik Esed Radeljaš je pokrenuo inicijativu a ona glasi:“ Podnosim inicijativu 
Skupština Kantona Sarajevo da razmotri mogućnost nagrađivanja policjaca MUP-a Kantona 
Sarajevo koji je 02.03.2014 godine žrtvovao svoj život spasavajući građene i uposlenike DP 
Marketa u Ališašinoj ulici od pljačke koja se dogodila tog dana i to sve dok nije bio na 
službenoj dužnosti. Također predlažem da Vlada Kantona Sarajevo i minsitar MUP-a 
Kantona Sarajevo u skladu sa zakonima i sovjim ovlađtenjima nagrade pomenutog 
službenika MUP-a Kantona kako bi mu se odalo priznanje za ovaj hrabar čin. Ja tražim da se 
zastupnici izjasne o ovoj iniciajtivi ako je moguće pošto će finansijski hoće li Vlada ili 
minsitar. A u prilogu ću i dostaviti i detaljan opis ako treba da svi poslanici dobiju“. 
 
Poslanik/zastupnik Damir Čardžić je postavio pitanje koje glasi:“Imamo trenutnu situaciju da 
imamo Vladu koja je trenutno u ostavci. Ja imam indicije da neko kroz ovu situaciju ovaj 
vakum hoće da zloupotrijebi kako bi iz samo sebi poznatih razloga priuštio nekakvo 
zadovoljstvo ioli nekakav interes tj da Vlada radi u punom kapacitetu. Ministar Hrenovica 
formirao je komsiiju koja sutra treba da ispita poslovanje Veterinarske stanice i provjere 
dokumentaciju i psolovanje. To namjerno radi i meni liči na svjeso rušenje menadžmenta 
firme za ra dnekih interesa. Kao primjer navodim slučaj BAKS energotehnike. Kada ministar 
Hrenovica instruira sindikalistu da li je direktor Pašalić u sukobu interesa pa onda ministar 
odgoovri sindikatu pismeno da jeste bez ikakvih argumenata i protuzakonito što se kasnije 
dokaže pravnom mjerom a odna sindikat i traži sotavku direktora i blokira cijelu firmu,. Onda 
isti minsitar mene uzme u provm licu jednine govori da je svjedok kako sam ja potpisivao 
7.000 tona nekakvih ugovora vezano za čumur kako bi mene kompromitovao i kako bi 
proizveo nezadovoljstvo radnika u toj Baks energotehnici. Smatram ka o zastupnik i imam 
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namjeru da zaštitim interes građana Kantona Sarajevo da je insinuacija poptu ove koja se 
desila Baksu na sceni sada u Veterinarskoj stanici pa ovim putem pokrečem inicijativu da se 
kompletna Vlada i vršilac dužnosti premijera trenutno koji obnaša funkciuu zaustave ovaj 
nered i u zakonskim ovkirima ako je bilo šta potrebno ovo dotjeraju do kraja. Ja sam kao 
zastupnik u Skupštini Kantona zbog ovakvih djelovanja pokrenuo krivične prijave i krivičnu 
prijavu zbog zloupotrebe položaja i tužbu privatnu za klevetu“.  
Poslanik/zastupnik Mira Jurić je u ime grđana Kantona Sarajevo i u svoje lučno ime izrazila 
zavhalnost i sve pohvale za Hitnu medicinsku pomoć Kantona Sarajevo čiji su uposlenici i 
pored demonstracija i obustava saobraćaja uspjeli doći na sve adrese odakle su pozvani 
koristeći alternativne prilaze samo da bi stigli na vrijeme i spasili živote naših sugrađana 
kojima je pomoć bila potrebna“.  
 
Poslanik/zastupnik Faruk Efendićje pokrenuo sljedeće inicijative:“ Da se u skladu sa 
nadležnostima i ingerencijama Vlade Kantona Sarajevo i resornog minsitarstva obrazovanja 
Kantona Sarajevo postupi i da ovlašenje Pravobranilaštvu Kantona Sarajevo da se urgentno 
izuzmu pečati od neovlaštenog lica dakle privremenom mjerom i na taj način deblokira i 
omogući normalno funkcionisanje javne ustanove OMŠ na Ilidži u skaldu sa zakonskim 
propisima. Neradom, nepoštovanjem zakonskim propisa i odluka i to od insitutucija vlasti 
prije svega Vlade Kantona Sarajevo , resornog minsitarstva obrazovanja, MUP-a Kantona 
Sarajevo te Tužilaštva Kantona Sarajevo gore navedena JU OMŠ Ilidža dovedena je u 
katastrofalnu situaciju kao i njeno funkcionisanje uopće u ovom narednom periodu. Dakle 
kolege su dale određena obrazloženja kroz ovu inicijativu i ja ću samo reći da su roditelji 
učenika ove škole pa i zapsolenici i sami učenici spremni izaći i u skaldu sa zakonskim 
propisima zatražiti svoja prava odnosno poštivanje zakona i na druge načine. Također o ovoj 
inicijativi ću tražiti da se zastupnici izjasne o istoj.  
Sljedeća je povodom medijskog istupa u optužbi ljekara porodične odnosno obiteljske 
medicine od strane direktora ZZO Kantona Sarajevo zahtijevam da resorno minsitarstvo 
zdravstva Kantona Sarajevo formira zajedničku komisiju sa predstavnicima minsitarstva JU 
Dom zdravlja Kantona Sarajevo i ZZO koja će napraviti detaljnu analizu po navodima i 
optužbama direktora zavoda. Ukoliko ova komsija ustanovi nepravilnosti neka se provedu 
sve zakonske sanckije za navedene ljekare i ustanovu a ako se ipak dokaže da su sve ove 
optužbe neistinite i tendenciozne zahtijevam  da se na isti način kako je javnost i upoznata 
sa ovim slučajem direktor javno putem pres konferencije izvine navedenim ljekarima i 
ustanovi za nanesenu moralnu i profesionalnu nenadoknadivu štetu. Također i o ovoj 
inicijativi ću tražiti da se zastupnici izjasne.  
Pitanje pokrećem u ime građana sa područja Općine Ilijaš tačnije MZ Ljubinja, Dragoradi, 
Gajevi i Srednje. A to je ugradnja i postavljanje osvjetljenja magistralonog puta u Opštini 
Ilijaš, MZ Ljubina u dužni cca 3 km zbog velikog broja zabilježenih krađa na domaćinstvima 
koja egzistiraju na ovoj MZ, kao i zbog učenika koji pohađaju osnovnu školu u drugoj smjeni. 
Poboljšanje prevoza uvođenjem linije poslije 22 sata na dionici Sarajevo gronji terotorij 
općine Ilijaš te postavljanje nastrešnica na autobuske stanice za navedene MZ“.  
 
Poslanik/zastupnik Nedžad Fazlija je postavionekoliko pitanja:“Prvo pitanje, da li je Vlada 
Kantona Sarajevo a na osnovu zaključka ove Skupštine od 24.02.2014.godine razriješila 
svve imenovane zvaničnike u upravljačkim strukturama JU i da li su svi zastupnici i izabrani 
zvaničnici koji se nalaze u upravljačkim strukturama JU podnijeli ostavke? 
Zastupnička inicijativa. Klub SDP.a traži od Komisije za izbor i imenovanje da povuče odluku 
o smanjenju plaća profesionalnim zastupnicima za 20% i da donese novu odluku o ukidanju 
naknada paušala profesionalnim zastupnicima u visini od 552 KM. Sredstva trebaju biti 
usmjerena na programe socijalno ugroženog stanovništva. Na ovaj način će se uštediti više 
novaca i svi zastupnici će biti u ravnopravnom položaju. 
Zastupnička inicijativa. Pokrećem inicijativu da JU Dom zdravlja Novi Grad u buduće nosi 
ime po Igoru Pavloviću borcu ARBIH. Obrazloženje: Igor Pavlović je 24.12.1993 godine dao 
svoj život za odbranu BIH. Za ispoljenju hraborost i doprinos u odbarni BIH od agresije 
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posthumno je odlikovan i najvišim ratnim priznanjem Zlatni ljiljan, a Predsjedništvo BIH 
odlikovalo ga je ordenom Zlatnog grba sa mačevima. Nadam se da će Komisija za 
obilježavanje čuvanje i njegovanje historijskih događaja i ličnosti najozbiljnijije razmotiriti ovu 
inicijativu i da će na 20 godišnjicu od pogibije Igora Pavlovića KJU Dom zdravlja Novi Grad 
nositi ime Zlatnog ljiljana Igora Pavlovića. 
Zastupničko pitanje: da li je Vlada Kantona Sarajevo pokrenula proceduru konačnog 
rješavanja statusa Zavoda za saobraćaj ako nije pokrećem sljedeću zastupničku inicijativu: 
da Vlada Kantona Sarajevo pokrene proceduru za donošenje odluke o formiranju JP Zavod 
za saobraćaj pri Ministarstvu za saobraćaj Kantona Sarajevo ili nekom drugom Ministarstvu 
za koga smatra da mu po osnovu djelatnosti ili načinu finansiranja trebalo pripasti ili ukoliko 
to nije moguće da se onda da saglanost na prenos osnivača prava na Vladu FBIH koja je 
iskazala interes za uspostavu ovakvog JP“.  
 
Poslanik/zastupnik Segmedina Srna Bajramovićje prokomentarisala dostavljeni odgovor na 
svoje pitanje:“ Mislim da odgovor na moje pitanje o provedbi člana 25. Zakona o dopunskim 
pravima boraca nije trebalo dati Ministarstvo za obrazovanje nauke i mladih jer to nije njihov 
resor ali us vakom slučaju treba pohvaliti njihov trud da se dobiju potrebne informacije od 
svih fakulteta koliko ima djece koja bi se trebala besplatno školovati na teret budžeta 
Kantona Sarajevo i iskazana je precizna cifra u odgovoru, kako bi Vlada imala precizne 
informacije koliko je takve djece i koja su to potrebna sredstva za njihovo školovanje. Hoću 
da kažem da Ministarstvo za boračka pitanja treba da sprovede navedeni član zakona uz 
eventualnu suradnju sa ministarstvom obrazovanja nauke i mladih i kompletnom vladom i 
skupštinom. Ne smije se dozvoliti fakultetima da krše navedeni Zakon jer nekoliko fakulteta 
uslovljava djecu na način da ako im Vlada ne uplati sredstva za njihovo besplatno školovanje 
neće im dozvoliti ovjeru semestra i polaganje ispita što je uistinu apsurdno. I moje pitanje: s 
obzirom na činjenicu da je Kenan Crnkić odmah po zvaničnom preuzimanju funkcije direktora 
ZZO Kantona Sarajevo najavio oštru i do sada ne viđenu borbu protiv korupcije u zdravstvu i 
da je ukazivanjem na ovaj problem nagovijestio i moguću krizu u finansiranju zdravstvenog 
sektora, što znači da bi zbog svega mogle doći u pitanje isplate plaća zdravstvenim 
radnicima kao i ispunjavanje najelemntarnijih prava svih osiguranika na svim nivoima 
zdravstvene zaštite, moje pitanje je: kako će sistem minsitarstva zdravstva odgovoriti na ovu 
situaciju? Kako zaustaviti ove negativne trendove jer na kraju 2013 godine neupitno Zavod 
ima manjak od 28 miliona, a gubitak identificiran kroz nekooliko segmenata, jedan od 
najvažnijih je povećanje troškova plaća po osnovu povećanog broja uposlenih, što znači da 
smo bili u pravu kada smo ovdje minsitra Lokmića pitali koji su to ljudi koje je direktor 
zaposlio i sa čijom saglasnošću? Koja je to sistematizacija i koji je to organ utvrdio da u 
Zavodu treba da radi 16 diplomiranih pravnika  a o broju diplomiranih ekonomista izvinjavam 
se što nemam tačan podatak ali vjerovatno manji nego je ovaj broj od 16 pravnika ili ću se 
potruditi da vam kažem koliki je i taj broj. Dalje, 7,5 miliona probijena je lista lijekova po čijem 
je to zahtjevu urađeno? Ne može više biti izgovor i krivica u ljekarima da su propisivali 
previše recepata, pošto. Ne treba na doktore prebacivati krivicu kada se i doktorima daje 
recepata kao na infuziju. Dakle neko je to morao znati. Zašto je 2012 uzet kredit da bi se 
pokrila dugovanja prema vanjskim subjektima i završavam. Dakle još jednom podcrtavam 
kako će Ministarstvo zdravstva ogovoriti na ovo što se zove neupitno moguća kriza 
zdravstvenog sektora, dakle plaće uposlenika, i već evidentna nestašica lijekova?“. 
 
Poslanik/zastupnik Branislav Crnogorac je postavio poslaničko pitanje:“Dakle ZZO 350 
miliona a nemamo citostatike. Dakle u psoljednje vrijeme sam imao priliku da slušam da 15 
vrsta ovih citostatika nedostaje. Ko je zakazao ko je trebao raspisti tender itd? Posebno me 
čudi konstatacija i preporuka onih koji su oboljeli od malignih oboljenja preporuka da sami 
kupe lijek pa će im se to refundirati. Zamislite to. Poznato je zdrav siromah uistinu je sretniji 
od bogatog kralja, međutim ako imamo slučaj da je siromah bolestan. Šta ćemo onda? Kako 
će taj siromah kupiti jedan lijek koji košta nekoliko tisuća KM? Prema tome tražim odgovor na 
ovo pitanje. Također želio bih da mi evo konkretno ministar zdravstva odgovori na pitanja u 
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psoljednje vrijeme imam dosta primjedbi vrhunskih sportista koji imaju problema i koji trebaju 
da se operiraju konkretno koljeno, križni ligamenti su pukli itd. Tamo navodno ponovo nema 
materijala da bi oni bili operirani. Ali gledajte slučaja. Ti ljekari hiruzi koji rade na Ortopediji, 
dakle ovi ljekari koji nisu u stanju navodno zbog toga što nemaju dostatno materijala, a da 
operiraju vrhunske sportiste oni te iste sportiste pozivaju u svoje privatne klinike da ih tamo 
operiraju jer tamo imaju sve što je potrebno. Prema tome građani izdvajaju sredstva 350 
miliona a mi nemamo materijale ali zato oni u svojim privatnim klinikama to imaju. Dakle ne 
radi se, ja govorim i imam primjera vrhunskih sportista dakle onih koji su dostojno i 
dostojanstveno reprezentovali BIH i kada im trea pomoć ljekarska evo vidite šta se dešava. 
Po godinu dana oni ne mogu da se operiraju i to je uistinu problem“.  
 
Poslanik/zastupnik Hadžem Hajdarević je pokrenuo inicijativu i postavio pitanje:“ Zastupničko 
pitanje je sljedeće: na osnovu zastupničkog pitanja i dobijenog odgovora vezano za naknade 
za rad u komisijama i minsitarstvima u Vladi Kantona Sarajevo a u cilju značajnih ušteda u 
budžetu tražim do vlad eksa da ukine plaćanje članovima ovih komisija. U revizorskom 
izvještaju itvrđeno je da su izdaci za rad u komisijama iskazani u iznosu od 1.143.000 itd KM 
u odnosu na prethodnu godinu više za 466.000 itd KM. Najveći izdaci su kod ministarstva 
obrazovanja zatim minsitarstva prostornog uređenja i zaštite okoliša i ministarstva finansija 
itd. Prema informacijama sa kojim raspolažemo i Vlada FBIH također ukinula naknade za rad 
u komisijama. Posebno je zabrinjavajuća činjenica a to je i revizor utvrdio da su u komisijama 
angažovani i državni službenici za koje nema dokaza da su poslove obavljali izvan radnog 
vremena. I inicijativa se tiče za smjenu Rektora UNSA Muharema Avdispahića a na osnovu 
izvještaja kantonalnog prosvjetnog inspektora za visoko obrazovanje Kenana Vehabovića. 
Naime, nalazaom kantonalnog inspektora Kenana Vehabiovića utvrđeno je da su uslovi za 
izbor nastavnika navedenim zakonom bili decidno definirani tkao je utvđeno da je za 
navedenog profesora bilo potrebno ispuniti sljedeće uslove: naučni stepen doktora nauka, 
više objavljenih knjiga i drugih naučnih radova, citiranih u naučnoj literauturi, rezultati vlastitih 
istraživanja u primjeni priznati u naučno istraživačkoj javnosti, doprinos razvoju i afirmaciji 
naučne is tručne oblasti kojom se bavi i doprinos u podizanju nastavno naučno istraživačkog 
kadra. Inspektor je utvrdio da Muhamer Avdispahić sadašnji rektor nije ispunjavao tražene 
uslove  te njegov izbor u zvanje redovonog profeosra nije bio zakonit i s obzirom da je glavni 
uslov za izbor rektora UNSA zvanje redovnog profesora koje Avdispahić nije stekao na 
zakonit način i koje mu u svemu tome treba oduzeti u tome smislu pokrećemo inicijativu za 
smjenu Rektora UNSA Muharema Avdispahića. Ovdje imate jedno šire obrazloženje i 
mišljenje kantonalnog prosvjetnog inspektora Kenana Vehabovića“. 
 
Poslanik/zastupnik Zaim Backović je postavio poslaničko pitanje koje upučuje:“ Ministarstvu 
prostornog uređenja, Ministarstvu za obrazovanje minsitarstvu zdravstva. Obzirom na 
natalitetnu stopu mortalitetnu stopu i prirodni eksterni priliv stanovništva da li ova 
ministarstva rade na izradi strategije izgradneje obdaništa, osnovnih škola i srednjih škola na 
Kantonu Sarajevo. Obrazloženje: teritorijalni raspored srednjih škola je danas takav da ne 
zadovoljava potrebe ovog Kantona. 
Drugo, Ministarstvu obrazovanja i privrede, da li resorna ministarstva rade i imaju li godišnji 
plan upisa mladih u srednje škole i fakultete koji su finansirani iz budžeta shodno planu 
potreba za realnom radnom snagom i shodno projektovano potrebnim strukturama u privredi 
i nadogradnji. Danas školujemo aposlutno nepotrebna zanima, zanimanja koja sutra nemaju 
niakvog posla. 
Ministarstvu obrazovanja i čitavoj Vladi.  
1.spisak svih redovno uposlenih na UNSA po fakultetima sa pozicijom na kojoj su i za udate 
djevojačko prezime 
Nakon osam puta što sam postavio isto pitanje zahtijevam da mi se dostave imena svih 
direktora, zamjenika direktora, izvršnih direktora,  i ovlašenih lica u svim JP i JKP, JU , 
direkcijama,s vim firmama, fondovima i ustanovama, koje su u ingerenciji ministarstava, koje 
su strukture, i koja je njihova diploma kojom su dokazali stručnost. Kao i kopije njihovih 
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biografija. To se odnosi i na pomočnike ministara, sekretara i rukovodioca sektora. Ukoliko 
mi se oov ne dostavi u roku do sedam dana pripremio sam krivične prijave za čitavu Vladu. 
Jer imam dokaz o falisifikovanju diploma. 
Poslovnička intervencija: nalaže se Vladi Kantona da u hitnoj proceudri usvoji izmene i 
dopune unutrašnje organizaciej i sistematizacije minsitarstava i da se mandati što nisam 
znao da je tako što je prosto nevjerovatno mandati direktora direkcija i fondova ograniče na 
mandatni izborni period. A ne da se tretiraju kao državni službenici sa vječitim mandatom“. 
 
Poslanik/zastupnik Eldar Čomor postavio je poslaničko pitanje:“Pitanje upućujem MUP-u i 
Ministarstvu kulture i sporta s cilje pomoći u iznalaženju efikasnih rješanja u tematici koja 
slijedi postalvjam sljedeće pitanje: 
Koliko novca se prihoduje putem obezbjeđivanja sportskih manifestacija i sportskih događaja 
u kantonu Sarajevo od strane MUP-a Kantona Sarajevo? Obrazloženje: razumiejvajući 
stanje u kojem se nalazi sport u Kanton Sarajevo i koji nije na zavidnom nivou, zajendičkim 
naporima možda iznađemo rješanja za sufinansiranje sigurnosnog obezbjeđenja sportskih 
događaja u Kanton Sarajevo od strane ministarstva kulture i sporta. Hvala. 
Ja sam prije dva mjeseca pokrenuo inicijativu i tražio izjašnjenje Skupštine vezano za 
uvođenje 24 satne dežure hitne pomoći u općinama Ilijaš, Vogošća i Hadžiči. Kolege su to 
dobile n aizjašnje pošto po članu 213 stav 2 i 3 Vlada se do sada nije izjansila o ovoj 
inicijativi imam pravo da tražim da se Skupština izjasni, međutim zbog broja zastupnika koji 
se danas nalaze u Sali ja ću odustati od izjašnjavanja danas i zamolit ću vas ako bog da na 
narednoj sjednici da se izjasnimo o ovoj inicijativi“. 
 
Poslanik/zastupnik Dževad Hodžićje postavio poslaničko pitanje:“Za Ministarstvo prostornog 
uređenja zaštite i okoliša odnosno ministra gdina Zlatka Petrovića zastupničko pitanje i 
inicijativa. Pitanje se odnosi na stanje u Vatrogasnoj brigadi Kantona Sarajevo. Poznato nam 
je naime da je u proteklih nekoliko godina određeni broj zaposlenih u ovoj brigadi otišao u 
penziju. Zanima nas podatak koliko je novo uposlenih ljudi posljendjih godina, kako je stanje i 
kakva je opremljenost vatrogasne brigade Kantona Sarajevo i inicijativa koja se sastoji u 
tome da tražimo da se pitanje stanja u vatrogasnoj brigadi Kantona Sarajevo uvrsti kao 
redovna tačka dnevnog reda na narendoj Skupštini Kantona Sarajevo“.  
 
Sjednica je završena u 18.20 sati 
 
 
                 SEKRETAR                                                           PREDSJEDAVAJUĆA                      
 SKUPŠTINE  KANTONA SARAJEVO                    SKUPŠTINE  KANTONA SARAJEVO 
        Abid Kolašinac, dipl.pravnik                                           Prof.dr Mirjana Malić 
 
Sastavni dio ovog zapisnika su stenogramske bilješke, u kojima su detaljno obrazložene 
diskusije poslanika/zastupnika , audio i CD snimak sjednice, koji se čuvaju u Službi za 
skupštinske poslove Skupštine Kantona Sarajevo. 

 

 
 
 

 


